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WYNNLASVEGASmr.barberaFINALdep

           1

09:34:00   2   UNITED STATES DISTRICT COURT

09:34:00   3                       CLARK COUNTY, NEVADA
09:34:00
09:34:00   4   ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐
09:34:00       IN THE MATTER OF:
09:34:00   5
09:34:00       WYNN LAS VEGAS, LLC d/b/a WYNN
09:34:00   6   LAS VEGAS, a Nevada limited liability
09:34:00       company,
09:34:00   7                       Plaintiff,
09:34:00                                                          Case No:
09:34:00   8   v.                                            A‐14‐695025‐C

09:34:00   9
09:34:00       MARIO LA BARBERA, an individual,
09:34:00  10                       Defendant.
09:34:00       ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐ ‐
09:34:00  11                 DEPOSITION OF: MARIO LA BARBERA

09:34:00  12                             VOLUME I

09:34:00  13                     Thursday, 11 June, 2015

09:34:00  14                          AT: 10:05 a.m.

09:34:00  15                            Taken at:

09:34:00  16                     The Grand Hotel Palatino
09:34:00                                Via Cavour
09:34:00  17                               Roma
09:34:00                                  Italy
09:34:00  18

09:34:00  19

09:34:00  20
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WYNNLASVEGASmr.barberaFINALdep
09:34:00  21

09:34:00  22

09:34:00  23   Court Reporter:

09:34:00  24   GEORGIA GOULD
09:34:00       Accredited Real‐time Reporter
09:34:00  25
                                             1
�

09:34:00   1                      A P P E A R A N C E S

09:34:00   2   Appearing for the Plaintiff:
09:34:00
09:34:00   3             LAWRENCE J. SEMENZA
09:34:00                 Lawrence J. Semenza, III. P.C.
09:34:00   4             10161 Park Run Drive
09:34:00                 Suite 150
09:34:00   5             Las Vegas, Nevada, 89145
09:34:00                 Telephone: 702‐835‐6803
09:34:00   6
09:34:00                 STACIE MICHAELS (General Counsel)
09:34:00   7             Wynn Las Vegas
09:34:00                 313 Las Vegas Blvd
09:34:00   8             Las Vegas, NV 89109
09:34:00
09:34:00   9   Appearing for the defendant:
09:34:00
09:34:00  10             JEFFREY R. ALBREGTS
09:34:00                 Holley, Driggs, Walch, Puzey & Thompson
09:34:00  11             400 South Fourth Street
09:34:00                 Las Vegas, NV, 89101
09:34:00  12             Telephone: +1 702‐791‐0306
09:34:00
09:34:00  13             GIACOMO MIOTTI
09:34:00                 Miotti Law Firm
09:34:00  14             00165 Roma
09:34:00                 Via Gregorio VII, 154
09:34:00  15             Italy
09:34:00                 Telephone: +39 06.6382.354

Page 2

034



WYNNLASVEGASmr.barberaFINALdep
09:34:00  16

09:34:00  17   Also present:

09:34:00  18             Martin Esposito (Bilingual Conference Interpreter)

          19

          20

          21

          22

          23

          24

          25
                                             2
�

09:34:00   1                    W I T N E S S   I N D E X

09:34:00   2

09:34:00   3   Witness                                     Page
09:34:00
09:34:00   4   MARIO LA BARBERA (sworn) .............................5
09:34:00
09:34:00   5       Examination by MR. SEMENZA  ......................5
09:34:00
09:34:00   6       Examination by MR. ALBREGTS  ...................117
09:34:00
09:34:00   7       Examination by MR. SEMENZA  ....................127

           8

           9

          10
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          11

          12

          13

          14

          15

          16

          17

          18

          19

          20

          21

          22

          23

          24

          25
                                             3
�

09:34:00   1                     E X H I B I T  I N D E X

09:34:00   2

09:34:00   3   No.                 Description                     Page
09:34:00
09:34:00   4   Exhibit 1      Plaintiff's Initial Disclosures ......20
09:34:00                      Pursuant to NEV.R.CIV.P.16.1
09:34:00   5                  [WYNN‐00001 to wynn‐00047]]
09:34:00
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WYNNLASVEGASmr.barberaFINALdep
09:34:00   6   Exhibit 2      Credit Suisse bank statements [12 ....60
09:34:00                      pages] ‐ CONFIDENTIAL DOCUMENT: NOT
09:34:00   7                  TO BE PUBLICLY DISCLOSED
09:34:00
09:34:00   8   Exhibit 3      Defendant Mario La Barbera's .........67
09:34:00                      Responses to Plaintiff's First
09:34:00   9                  Requests for Admissions to
09:34:00                      Defendant Mario La Barbera [12
09:34:00  10                  pages]
09:34:00
09:34:00  11   Exhibit 4      WLV Marketing Casino accounts [5 .....68
09:34:00                      pages]
09:34:00  12
09:34:00       Exhibit 5      Samples of Mr. La Barbera's .........114
09:34:00  13                  signature [1 page]
09:34:00
09:34:00  14   Exhibit 6      Mario La Barbera Player Report [3 ...118
09:34:00                      pages]
09:34:00  15
09:34:00       Exhibit 7      Comps Report [2 pages] ..............119
09:34:00  16

09:34:00  17              ** EXHIBIT 2 (ORIGINAL) WAS RETAINED

09:34:00  18                    BY COUNSEL MR. SEMEMZA **

          19

          20

          21

          22

          23

          24

          25
                                             4
�
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WYNNLASVEGASmr.barberaFINALdep
08:17:57   1                                        Thursday, June 11, 2015

08:44:35   2   (10.05 a.m.)

09:52:06   3                   (The interpreter was sworn)

09:52:06   4     (All answers are interpreted unless otherwise indicated)

09:52:06   5                         MARIO LA BARBERA

09:52:06   6   having been sworn, testified as follows:

09:52:06   7   EXAMINATION BY MR. SEMENZA:

10:05:10   8   BY MR. SEMENZA:

10:05:06   9       Q.  Mr. La Barbera, my name is LJ Semenza and

10:05:16  10   I represent the Wynn Las Vegas.  Today is the date and time

10:05:22  11   scheduled for your deposition.  Do you understand that?

10:05:26  12       A.  Yes.

10:05:27  13       Q.  And have you ever had your deposition taken before?

10:05:32  14       A.  No.

10:05:33  15       Q.  Let me just go over a few of the ground rules for

10:05:37  16   the deposition here today.  First, the oath you just took is

10:05:42  17   the same oath that you would take in an American court of

10:05:46  18   law.  And the oath that you just took carry ‐‐ well, let me

10:05:57  19   back up.  Do you understand what perjury is?

10:06:04  20       A.  Yes.

10:06:05  21       Q.  And the oath you just took is the same oath that you

10:06:09  22   would take in a court of law and carries with it the same

10:06:17  23   punishment or penalties for not telling the truth as in

10:06:22  24   a court of law.  Do you understand that?
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WYNNLASVEGASmr.barberaFINALdep
10:06:25  25       A.  Yes.
                                             5
�

10:06:27   1       Q.  I'm gonna be asking you a series of questions today

10:06:31   2   and I would like you to give me your best answer to the

10:06:34   3   questions I pose to you.  Do you understand that?

10:06:40   4       A.  Yes, sir.

10:06:41   5       Q.  If I pose a question to you and you do not

10:06:45   6   understand the question, please let me know and I will

10:06:50   7   rephrase it.  Do you understand that?

10:06:55   8       A.  Yes.

10:06:57   9       Q.  If you answer one of my questions I'm going to

10:07:01  10   assume that you understood the question.  Do you understand

10:07:05  11   that as well?

10:07:06  12       A.  Yes, sir.

10:07:09  13       Q.  The Court Reporter is going to be taking down

10:07:12  14   everything that is said here today.  You will have an

10:07:17  15   opportunity to review the deposition transcript and you have

10:07:23  16   the ability to make changes to that transcript.  If you make

10:07:29  17   any substantive changes to the deposition transcript, I will

10:07:34  18   have an opportunity to comment on those changes at the time

10:07:38  19   of trial.  Do you understand that?
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WYNNLASVEGASmr.barberaFINALdep
10:07:43  20       A.  Yes, sir.

10:07:44  21       Q.  It's important for neither one of us to talk over

10:07:48  22   each other so that we have a clear record here today.  Do

10:07:54  23   you understand that?

10:07:57  24       A.  (Indicating assent.)

10:07:58  25       Q.  So please wait until I have finished asking my
                                             6
�

10:08:01   1   question before you provide an answer, and I will allow you

10:08:06   2   to finish your answer before I ask another question.  Unless

10:08:12   3   your counsel instructs you otherwise, you are to answer all

10:08:18   4   of my questions here today.  Do you understand that?

10:08:24   5       A.  Yes, sir.

10:08:26   6       Q.  What did you do to prepare for your deposition here

10:08:29   7   today?

10:08:34   8       A.  Nothing.  This deposition is an attempt to try to

10:08:46   9   clarify my position and my presence in Las Vegas for three

10:08:52  10   days.

10:08:55  11              THE INTERPRETER:  You'll make me aware if this

10:08:57  12   overlap disturbs you in any way and I can change that.

10:09:02  13              MR. ALBREGTS:  For the record, Mr. La Barbera met

10:09:05  14   with Giacomo and I, and if you will tell him he doesn't have
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WYNNLASVEGASmr.barberaFINALdep
10:09:09  15   to answer any questions that call for confidentiality I'll

10:09:12  16   appreciate that.

10:09:14  17              MR. SEMENZA:  Go ahead.

10:09:15  18              MR. ALBREGTS:  Anything he asks you that asks for

10:09:21  19   information between you and me you don't have to answer.

10:09:31  20   We'll discuss it first because I prefer that the questions

10:09:35  21   are answered.

10:10:09  22   (10:09 a.m.)

10:10:13  23                   (Discussion off the record.)

10:10:15  24   (10:11 a.m.)

10:11:22  25   BY MR. SEMENZA:
                                             7
�

10:11:23   1       Q.  So let's go back on the record, Mr. La Barbera.

10:11:28   2           Did you review any documents in preparation for your

10:11:31   3   deposition here today?

10:11:36   4       A.  Yes, some bank statements.

10:11:39   5       Q.  And what bank statements are you specifically

10:11:42   6   referring to?

10:11:46   7       A.  The ones pertaining to the period in which I was in

10:11:50   8   Las Vegas.

10:11:53   9       Q.  And you brought some of those documents here today?
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WYNNLASVEGASmr.barberaFINALdep
10:11:58  10       A.  Yes, I have.

10:11:59  11       Q.  And these are photocopies of various bank

10:12:02  12   statements?

10:12:05  13       A.  That's correct.

10:12:06  14       Q.  And what bank are these bank statements, or

10:12:09  15   photographs of bank statements, from?

10:12:14  16       A.  The bank name is Credit Suisse.

10:12:21  17       Q.  Did you review any other documents in preparation

10:12:24  18   for your deposition here today?

10:12:27  19       A.  No.  I saw this and these do not correspond to the

10:12:38  20   truth.  Because I ‐‐

10:12:43  21              MR. ALBREGTS:  Tell him there's no question

10:12:44  22   pending.  There's no question pending.

10:12:51  23              THE INTERPRETER:  What was said is, "I was in Las

10:12:52  24   Vegas three days and three nights."

10:12:55  25              MR. SEMENZA:  Okay.
                                             8
�

10:13:02   1              MR. ALBREGTS:  Thank you.

10:13:02   2   BY MR. SEMENZA:

10:13:03   3       Q.  In addition to the photographs of the bank

10:13:05   4   statements you had pointed to other documents that are in
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10:13:08   5   front of Mr. Albregts.  Is that correct?

10:13:13   6       A.  That's correct.

10:13:13   7       Q.  And these are documents that were provided to

10:13:16   8   Mr. Albregts yesterday afternoon?

10:13:21   9       A.  That's correct.

10:13:23  10       Q.  How long did you meet with Mr. Albregts yesterday?

10:13:30  11       A.  Two to three hours.

10:13:32  12       Q.  And did you do anything other than review the

10:13:36  13   photographs and ‐‐ strike that.

10:13:40  14           Did you do anything other than review the documents

10:13:42  15   and meet with your counsel yesterday in preparation for your

10:13:46  16   deposition here today?

10:13:54  17       A.  I received some instructions as I have never been in

10:14:02  18   this kind of...

10:14:10  19       Q.  You received instructions, you said?

10:14:17  20       A.  Instructions for what?

10:14:19  21       Q.  I think you just said that you had received some

10:14:21  22   instructions.

10:14:25  23              MR. ALBREGTS:  He doesn't have to tell him what

10:14:28  24   the instructions are.

10:14:31  25       A.  There were instructions as to how to deal with the
                                             9
�
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10:14:33   1   situation.

10:14:34   2   BY MR. SEMENZA:

10:14:34   3       Q.  Okay.  These are instructions that were provided by

10:14:36   4   your counsel?

10:14:41   5       A.  Yes, that's correct.  As to how to go about the

10:14:45   6   situation.

10:14:45   7       Q.  Okay.  How did you first come to be a patron at

10:14:53   8   Wynn?

10:14:54   9       A.  Could you repeat the question, sir?

10:14:56  10       Q.  How did you first come to be a patron at the Wynn?

10:15:08  11       A.  It was by chance, as I was introduced by the

10:15:17  12   Marketing Director of the Monte Carlo Casino, and I went to

10:15:27  13   Las Vegas and I was received by Alex Pariente.

10:15:38  14       Q.  Who was the Marketing Director at the Monte Carlo?

10:15:45  15       A.  It was Mark Marchese.

10:15:54  16       Q.  Mr. Marchese?

10:15:59  17       A.  Mr. Marchese.

10:16:01  18       Q.  And is he still at the Monte Carlo now?

10:16:05  19       A.  I don't think so.

10:16:06  20       Q.  Do you know where he is?

10:16:08  21       A.  No, I don't.

10:16:10  22       Q.  When was the last time you communicated with him?

10:16:18  23       A.  I think it must have been three years ago.
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10:16:25  24       Q.  And Mr. Marchese was the ‐‐ was an employee of the

10:16:31  25   casino in Monte Carlo?
                                            10
�

10:16:38   1       A.  This I don't know.  He was in charge of marketing.

10:16:43   2       Q.  This was not at the Monte Carlo Las Vegas, correct?

10:16:50   3       A.  No, Monte Carlo in the principality of Monaco.

10:16:59   4       Q.  And have you gambled at the Monte Carlo Casino in

10:17:04   5   Monaco?

10:17:05   6       A.  Yes, I have.

10:17:07   7       Q.  When was the last time that you gambled at the Monte

10:17:10   8   Carlo Casino in Monaco?

10:17:17   9       A.  A year ago.

10:17:26  10       Q.  Can you approximate for me how much money you

10:17:30  11   gambled at that period of time or during that trip?

10:17:43  12       A.  I think somewhere around 50,000 euros, something

10:17:46  13   like that.

10:17:50  14       Q.  Who was your host on that particular trip?

10:17:58  15       A.  SBM.

10:18:03  16       Q.  SBM?

10:18:06  17       A.  SBM.  Société.

10:18:14  18              THE INTERPRETER:  S for "société.  "Des" ‐‐ in
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10:18:20  19   French ‐‐ des bains, B‐A‐I‐N.  Which I think means

10:18:25  20   "bathing".  "De mer".  So the Society of Sea Bathing,

10:18:32  21   Société des Bains.

10:18:36  22   BY MR. SEMENZA:

10:18:36  23       Q.  The society of what?

10:18:39  24              THE INTERPRETER:  Sea bathing, beach bathing,

10:18:42  25   this is my own translation from French.
                                            11
�

10:18:46   1              MR. ALBREGTS:  Where do we sign up?

10:18:53   2              THE INTERPRETER:  (Pause).  Just clarifying.

10:18:54   3              MR. ALBREGTS:  LJ, if you have a moment's

10:18:56   4   indulgence, he needs to ask a question.

10:18:59   5              MR. SEMENZA:  Okay.

10:18:58   6   (10.19 a.m.)

10:19:01   7                   (Discussion off the record.)

10:19:02   8   (10:20 a.m.)

10:20:24   9   BY MR. SEMENZA:

10:20:25  10       Q.  So when I asked you who your host was during your

10:20:29  11   last trip to Monte Carlo Casino you said SBM.  Was there

10:20:35  12   a particular individual that acted as your host at the

10:20:38  13   casino?
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10:20:44  14       A.  No, I've been going to Monte Carlo for many many

10:20:47  15   years.

10:20:49  16       Q.  And is SBM the group you went to the Monte Carlo

10:20:53  17   with?

10:20:56  18       A.  That's correct.  Have a marketing office managing

10:21:02  19   clients.

10:21:04  20       Q.  SBM does, or the Monte Carlo Hotel Casino?

10:21:14  21       A.  Monte Carlo Casino is part of SBM ‐‐

10:21:19  22       Q.  Okay.

10:21:19  23       A.  ‐‐ group.

10:21:24  24       Q.  During your last trip to the Monte Carlo Casino in

10:21:28  25   Monaco did you gamble on credit?
                                            12
�

10:21:36   1       A.  No, it was with my own money.

10:21:38   2       Q.  When was the last time that you gambled on credit at

10:21:42   3   any casino?

10:21:55   4       A.  It's been a few years, quite a few years, since

10:21:58   5   I last gambled on credit.  If I have money, I play;

10:22:02   6   otherwise, I don't.

10:22:05   7       Q.  Do you recall the specific casino where you played

10:22:09   8   on credit last?
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10:22:14   9       A.  I think it was Monte Carlo, quite a few years ago.

10:22:19  10       Q.  Can you estimate the year for me?

10:22:31  11       A.  I'm just correcting, the answer was 50,000 euros,

10:22:34  12   but I corrected this.  The year is 2012, I think.

10:22:39  13       Q.  And just so the record is clear, the last time you

10:22:43  14   played on credit at any casino was in approximately 2012?

10:22:51  15       A.  That's correct, sir.

10:22:55  16       Q.  That was at the Monte Carlo Casino in Monaco?

10:23:00  17       A.  That's correct.

10:23:01  18       Q.  And how much credit did you play with?

10:23:08  19       A.  50,000.

10:23:14  20       Q.  The 50,000 that you played on credit with, that is

10:23:20  21   not the same trip that we talked about earlier where you had

10:23:24  22   said that you had gone to the Monte Carlo Casino

10:23:28  23   approximately a year ago?

10:23:30  24       A.  No, this was a different trip, sir.

10:23:35  25       Q.  When you are gambling at the Monte Carlo Casino, on
                                            13
�

10:23:40   1   credit, does the casino use markers that are similar to

10:23:46   2   those in the United States?

10:23:49   3       A.  No, no, they don't.
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10:23:51   4       Q.  Can you explain to me the process for obtaining

10:23:55   5   credit at the Monte Carlo Casino?

10:24:00   6       A.  It's a simple receipt, in exchange for which chips

10:24:10   7   are given to you.

10:24:17   8       Q.  How do you pay back the credit that is obtained in

10:24:23   9   this context from the Monte Carlo Casino?

10:24:28  10       A.  If I lose, through a transfer.

10:24:30  11       Q.  A bank transfer?

10:24:32  12       A.  That's correct.

10:24:32  13       Q.  And how quickly are you obligated to repay the

10:24:37  14   credit utilized?

10:24:44  15       A.  They don't have a tight deadline.  A month, perhaps

10:24:48  16   two months, but they are very flexible.

10:24:52  17       Q.  And does the Monte Carlo Casino in Monaco offer

10:24:57  18   discounts for prompt payments of gambling debts that are on

10:25:04  19   credit?

10:25:05  20              THE INTERPRETER:  You said "problem payments"

10:25:07  21   offer discount for?

10:25:11  22              MR. SEMENZA:  Prompt.

10:25:12  23              THE INTERPRETER:  Prompt payment.

10:25:19  24       A.  No.

10:25:19  25   BY MR. SEMENZA:
                                            14
�
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10:25:20   1       Q.  So when you take out credit at the Monte Carlo

10:25:21   2   Casino in Monaco you have to pay all of that credit back and

10:25:28   3   no discounts are generally given?

10:25:32   4       A.  Clearly there is also the hospitality.

10:25:39   5       Q.  There are complementaries that are provided?

10:25:46   6       A.  Lunch, dinner, the hotel.

10:25:50   7       Q.  Is that what you were referring to as "hospitality"

10:25:52   8   in your prior answer?

10:25:56   9       A.  That's correct, sir.

10:26:02  10       Q.  Can you estimate for me the total amount of credit

10:26:05  11   that you have obtained at the Monte Carlo Casino in Monaco?

10:26:14  12              MR. ALBREGTS:  Total?  Over time?

10:26:16  13              MR. SEMENZA:  Yes, total over time.

10:26:17  14              MR. ALBREGTS:  Total over time.

10:26:23  15       A.  How can I do this?

10:26:27  16              MR. ALBREGTS:  Many years?

10:26:29  17       A.  Many years.

10:26:31  18   BY MR. SEMENZA:

10:26:31  19       Q.  Is it in the millions of euro or dollars?

10:26:37  20       A.  No.

10:26:38  21       Q.  Can you estimate for me?

10:26:45  22       A.  3/400,000 euros.
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10:26:48  23       Q.  And what date range was that credit obtained?

10:26:56  24       A.  I really couldn't say, I don't recall.

10:26:59  25       Q.  Was it in the past 5 years or 20 years?
                                            15
�

10:27:03   1       A.  10 years, around 10.

10:27:12   2       Q.  And how long have you been patronizing the Monte

10:27:16   3   Carlo Casino in Monaco?

10:27:23   4       A.  It's been 20 years.

10:27:29   5           Why are we focusing on Monte Carlo?  We need to

10:27:35   6   speak about the Wynn.

10:27:36   7       Q.  And we will.

10:27:41   8           Are there any other casinos that you have gambled at

10:27:46   9   since April 2008 other than the Monte Carlo Casino in Monaco

10:27:55  10   and the Wynn Las Vegas?

10:27:59  11       A.  Yes.

10:28:00  12       Q.  Could you tell me what casinos those are?

10:28:07  13       A.  I played at Saint Vincent, I gambled in Venice,

10:28:20  14   Campione.  And that's all ‐‐ these are the ones I patronize

10:28:35  15   more ‐‐ more often, but by far the most frequent patronage

10:28:42  16   is Monte Carlo.

10:28:45  17       Q.  And where is the Saint Vincent?
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10:28:51  18       A.  It's in Aosta in Italy.

10:28:57  19       Q.  Have you ever gambled on credit there?

10:29:00  20       A.  No.

10:29:03  21       Q.  And the Venice Casino, is that the lido?

10:29:17  22       A.  It's at the lido in the summer and in the winter

10:29:20  23   it's at Palazzo Vendramin.

10:29:29  24       Q.  And you've never gambled on credit at that location?

10:29:35  25       A.  No.
                                            16
�

10:29:36   1       Q.  Prior to your trip to Wynn in 2008 have you ever

10:29:41   2   gambled on credit?

10:29:48   3       A.  In Monaco.

10:29:49   4       Q.  In Monaco you have.

10:30:28   5           Do you recall the year you first met Alex Pariente?

10:30:37   6       A.  Yes, it was when I arrived in Las Vegas, 29 March,

10:30:43   7   2008.

10:30:46   8       Q.  Had you spoken with Mr. Pariente before March 29,

10:30:51   9   2008?

10:30:53  10       A.  No, I hadn't.

10:30:55  11       Q.  How did you ‐‐ well, he was your host on that

10:30:58  12   particular trip?
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10:31:07  13       A.  Yes, he ‐‐ he put me up.

10:31:14  14       Q.  Now, how did he become your host if you had never

10:31:17  15   communicated with him prior to your arrival in ‐‐

10:31:20  16   on March 29 of 2008?

10:31:26  17       A.  Because I was introduced to him by Marchese.  I was

10:31:33  18   introduced as a player, as a gambler.

10:31:36  19       Q.  Okay.  And did Marchese call Mr. Pariente and let

10:31:40  20   him know that you were coming?

10:31:43  21       A.  I believe so, I think so.

10:31:45  22       Q.  Okay.  When you arrived was Mr. Pariente there to

10:31:49  23   greet you?

10:31:54  24       A.  He sent a car to the airport and then he received me

10:31:59  25   at the Wynn.
                                            17
�

10:32:02   1       Q.  Do you recall interacting with any other employee of

10:32:05   2   the Wynn on your trip in March of 2008?

10:32:13   3       A.  No.

10:32:14   4       Q.  He's the only individual that you recall

10:32:16   5   specifically?

10:32:19   6       A.  That's correct.

10:32:25   7       Q.  Do you know how Mr. Pariente knew that you were
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10:32:32   8   arriving for your March 2008 trip?

10:32:41   9       A.  I believe through Marchese, who must have told him

10:32:49  10   my date of departure, and therefore the rest followed.

10:32:53  11       Q.  How did you come to the decision to travel to the

10:32:56  12   Wynn for your March 2008 trip?

10:33:05  13       A.  It's a curiosity on my part to see Las Vegas.

10:33:10  14       Q.  Had you ever been to Las Vegas before March of 2008?

10:33:14  15       A.  No, I hadn't.

10:33:19  16       Q.  And did you stay at the Wynn during your entire trip

10:33:23  17   in March of 2008?

10:33:30  18       A.  Yes, it was four nights and three days in total.

10:33:40  19       Q.  Did you go to any casinos other than the Wynn Las

10:33:44  20   Vegas during your trip in March 2008?

10:33:47  21       A.  No, no, I didn't.  I visited the other casinos out

10:33:54  22   of curiosity but I did not gamble there.

10:33:57  23       Q.  What other casinos do you recall visiting?

10:34:04  24       A.  Bellagio, Venetian, and I think that's it.  Caesar.

10:34:11  25              MR. ALBREGTS:  The Venetian?
                                            18
�

10:34:14   1       A.  Venetian, yes.

10:34:15   2   BY MR. SEMENZA:
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10:34:15   3       Q.  On this trip in March 2008 were you accompanied by

10:34:19   4   anyone else?

10:34:22   5       A.  I was alone.

10:34:26   6       Q.  Did you pay for your own travel on the March of 2008

10:34:33   7   trip?

10:34:33   8       A.  Yes, I did.

10:34:39   9       Q.  Did you personally book your reservations at the

10:34:42  10   Wynn Las Vegas or did someone book those reservations on

10:34:45  11   your behalf?

10:34:50  12       A.  I think Pariente did everything.

10:34:54  13       Q.  So Mr. Pariente knew you were coming prior to your

10:34:59  14   arrival?

10:35:02  15       A.  I believe so because there was this contact with

10:35:08  16   Marchese who presumably announced my arrival to him.

10:35:13  17       Q.  Did you arrange your trip to the Wynn Las Vegas

10:35:15  18   in March 2008 through Marchese?

10:35:19  19       A.  No, I didn't.  Marchese simply introduced me to

10:35:29  20   Pariente, that's all.  Then I organized the trip.

10:35:38  21       Q.  But you had never communicated with Mr. Pariente

10:35:41  22   prior to your arrival on March 29?

10:35:44  23       A.  Absolutely not.

10:35:48  24       Q.  So how was your room arranged prior to your arrival?

10:35:56  25              MR. ALBREGTS:  If he knows.  Tell him remember
                                            19
�
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10:35:59   1   only if he knows.

10:36:04   2       A.  I don't know.  I arrived there and I was given

10:36:08   3   a room.

10:36:12   4   BY MR. SEMENZA:

10:36:12   5       Q.  Is it fair to say that you knew you had a room

10:36:14   6   reservation at the Wynn but you don't know how that

10:36:18   7   reservation was secured?

10:36:24   8       A.  Yes, that's correct.

10:36:25   9       Q.  And what were your dates that you arrived at the

10:36:29  10   Wynn and departed from the Wynn on that particular trip?

10:36:35  11       A.  I arrived on 29 March and I departed on 4 April.

10:37:03  12              THE INTERPRETER:  Not to worry about my

10:37:05  13   interruptions, he can go with the flow.

10:37:07  14              MR. ALBREGTS:  If you can wait for LJ to finish

10:37:09  15   his question.  As long as Georgia is picking it up, you guys

10:37:13  16   are doing great.

10:37:14  17              THE INTERPRETER:  So shall I continue in the same

10:37:16  18   way?

10:37:16  19              MR. SEMENZA:  You are fine.

10:37:17  20              MR. ALBREGTS:  You seem to have found a rhythm.

10:37:41  21       A.  What is this?
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10:37:42  22   BY MR. SEMENZA:

10:37:42  23       Q.  This is a series of documents that has been produced

10:37:50  24   to your counsel as part of the pending litigation.

10:37:54  25              (Exhibit 1 marked for identification)
                                            20
�

10:38:01   1       Q.  Before we get to the document, when you arrived

10:38:06   2   on March 29 of 2008 at the Wynn and met with Mr. Pariente,

10:38:13   3   could you tell me what you discussed with him?

10:38:20   4       A.  Well, he said that practically they gave me a credit

10:38:26   5   line, to establish this, of USD 200,000.

10:38:38   6       Q.  And was a USD 200,000 credit line acceptable to you?

10:38:45   7       A.  Yes.

10:38:51   8       Q.  Now, did you ask for that credit line from

10:38:54   9   Mr. Pariente?

10:38:59  10       A.  No, it was allowed, it was given to me by them.

10:39:03  11       Q.  Did you bring any cash with you?

10:39:09  12       A.  No, credit cards, just credit cards.

10:39:14  13       Q.  Did you wire any funds to the Wynn prior to your

10:39:19  14   trip on March 29, 2008?

10:39:23  15       A.  No, from Las Vegas I invoked some transfers, two

10:39:35  16   transfers.
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10:39:39  17       Q.  So while you were in Las Vegas you initiated two

10:39:42  18   wire transfers from your bank to Wynn Las Vegas?

10:39:48  19       A.  That's correct, from my bank, from Credit Suisse,

10:39:51  20   after one day.

10:39:52  21       Q.  And how much did you wire from your Credit Suisse

10:39:56  22   account to Wynn Las Vegas?

10:39:59  23       A.  The first transfer was USD 400,000, and the second

10:40:03  24   one, USD 600,000, a total of USD 1 million.

10:40:09  25       Q.  Were those transfers undertaken on the same day?
                                            21
�

10:40:17   1       A.  No, they were one day apart, I think.

10:40:20   2       Q.  Okay.  The first transfer was in the amount of USD

10:40:23   3   400,000?

10:40:24   4       A.  That's correct.

10:40:25   5       Q.  And was initiated on which day?

10:40:36   6              MR. MIOTTI:  Can he refer to the ‐‐

10:40:38   7       A.  Day one of my stay ‐‐

10:40:40   8   BY MR. SEMENZA:

10:40:41   9       Q.  Hold on, hole on.  I just want to understand what he

10:40:43  10   said.

10:40:43  11           It's your recollection that you transferred the USD
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10:40:45  12   400,000 on your first day of your stay at Wynn?

10:40:53  13       A.  Perhaps the day after, the morning after ‐‐ the day

10:40:55  14   after.

10:40:56  15       Q.  Okay.  And do you recall when you initiated the

10:40:59  16   second wire transfer in the amount of USD 600,000?

10:41:07  17       A.  I believe 24 or maybe 48 hours following the first

10:41:11  18   one.

10:41:13  19              MR. ALBREGTS:  And in reference to the document,

10:41:15  20   the bank records will show that.

10:41:21  21              MR. SEMENZA:  Okay.

10:41:17  22              MR. ALBREGTS:  Thanks.

10:41:22  23   BY MR. SEMENZA:

10:41:22  24       Q.  Okay.  Would you like to refer to the bank

10:41:33  25   statements to confirm the dates upon which those wire
                                            22
�

10:41:36   1   transfers were made?

10:41:37   2       A.  Yes, I would.

10:41:40   3              MR. SEMENZA:  Giacomo, would you mind?

10:41:44   4              MR. ALBREGTS:  You are on, Giacomo.

10:41:46   5              MR. MIOTTI:  This is seven years' time so

10:41:48   6   everybody could forget.
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10:41:56   7       A.  The 1st of the 4th, the 1st of April, and the 3rd

10:42:00   8   of April.  World you like to see it, sir?

10:42:03   9              MR. SEMENZA:  Yes.

10:42:12  10              MR. ALBREGTS:  Giacomo, we'll do it page‐by‐page.

10:42:14  11              MR. MIOTTI:  Yes.

10:42:25  12   BY MR. SEMENZA:

10:42:26  13       Q.  Were these amounts in dollars or in euros?

10:42:35  14       A.  I had ‐‐ I also had a dollar account at

10:42:37  15   Credit Suisse and I wired dollars.

10:42:40  16       Q.  Okay.  Why did you make these transfers, one in the

10:42:48  17   amount of USD 400,000 and the second in the amount of USD

10:42:51  18   600,000?

10:42:54  19       A.  Because I'd run out of money.

10:42:57  20       Q.  At that point in time that you wired those funds had

10:43:01  21   you exhausted your credit limit?

10:43:06  22       A.  Yes.

10:43:07  23       Q.  Prior to the USD 400,000 wire transfer on or

10:43:15  24   about April 1 of 2008, do you recall what your credit limit

10:43:19  25   was?
                                            23
�

10:43:23   1       A.  200,000.
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10:43:25   2       Q.  At ‐‐

10:43:28   3       A.  Then, once the money arrived, I was given a villa.

10:43:38   4   I saw my credit increase and they ruined me.

10:43:46   5       Q.  What do you recall your credit limit to be prior to

10:43:53   6   the second wire transfer, USD 600,000?

10:44:00   7       A.  500 is what they gave me.  And after the arrival of

10:44:06   8   the 600 I was given a million.  (In English): They kill

10:44:29   9   players in Las Vegas.

10:44:34  10              THE INTERPRETER:  That was in English, "They kill

10:44:37  11   players in Las Vegas."

10:44:38  12       A.  (Answer Interpreted): It's true, they really kill

10:44:40  13   them.

10:44:44  14   BY MR. SEMENZA:

10:44:45  15       Q.  Okay.  When you arrived at Wynn Las Vegas

10:44:57  16   on March 29, 2008, do you recall reviewing and executing

10:45:04  17   certain documents to establish credit?

10:45:17  18       A.  I certainly must have signed ‐‐

10:45:24  19       Q.  Well ‐‐

10:45:26  20       A.  ‐‐ for example, I do not know that these were

10:45:30  21   checks, nobody explained it to me, nobody explained it to

10:45:33  22   me.  I thought that these were some receipts in order to get

10:45:43  23   to obtain the chips.  Nobody explained to me this.

10:45:51  24              MR. ALBREGTS:  Wait for a question.  If he

10:45:56  25   doesn't ask you the question I will ask you the question.
                                            24
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�

10:46:00   1       A.  I just saw it and it came to me.

10:46:02   2   BY MR. SEMENZA:

10:46:03   3       Q.  And, before you turn the page, what page are you

10:46:05   4   referring to on that?

10:46:09   5              MR. ALBREGTS:  Wynn 2.

10:46:12   6   BY MR. SEMENZA:

10:46:12   7       Q.  All right.

10:46:16   8       A.  I'm not sure this is my signature, that's not the

10:46:19   9   way I signed it.  Anyway ‐‐

10:46:21  10              MR. ALBREGTS:  He will ask you very specific

10:46:24  11   questions about all of this.

10:46:25  12              MR. SEMENZA:  Mr. La Barbera, can you flip the

10:46:28  13   page.

10:46:29  14              MR. ALBREGTS:  To the first page.

10:46:31  15   BY MR. SEMENZA:

10:46:32  16       Q.  Do you recall providing Wynn with a copy ‐‐ do you

10:46:34  17   recall providing Wynn with your passport?

10:46:42  18       A.  I think so, but I don't really remember.

10:46:44  19       Q.  Did you understand that that was a requirement to

10:46:48  20   establishing credit at Wynn?
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10:46:54  21       A.  No, I did not.

10:46:56  22       Q.  What do you understand the reason for providing your

10:47:00  23   passport to Wynn to be?

10:47:07  24       A.  When one goes to a hotel I assumed it's normal to

10:47:11  25   produce a document.
                                            25
�

10:47:13   1       Q.  And you voluntarily provided your passport to Wynn?

10:47:18   2       A.  Certainly I was asked, I think, at reception, and so

10:47:22   3   I supplied it.

10:47:23   4       Q.  Did you provide your passport to Mr. Pariente or

10:47:26   5   some other employee at Wynn when you checked in?

10:47:33   6       A.  I honestly don't recall.

10:47:38   7   (10:47 a.m.)

10:47:44   8                   (Discussion off the record.)

10:47:46   9   (10:48 a.m.)

10:47:55  10   BY MR. SEMENZA:

10:47:55  11       Q.  Mr. La Barbera, can I have you turn to Wynn 33.  Do

10:48:15  12   you recognize this document?

10:48:22  13              MR. ALBREGTS:  Can you translate the title up

10:48:23  14   here?  (Pause.)

10:48:32  15       A.  The signature is certainly my own.
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10:48:34  16   BY MR. SEMENZA:

10:48:34  17       Q.  Okay.

10:48:35  18       A.  But I don't recall it.  It's certainly my signature,

10:48:42  19   it says "Credit Suisse".

10:48:46  20       Q.  Do you recall who you were with when you signed this

10:48:50  21   document?

10:48:53  22       A.  No, I don't, honestly.

10:48:56  23       Q.  And the handwriting ‐‐ the printing, right ‐‐

10:49:02  24              MR. ALBREGTS:  Printing.

10:49:04  25       A.  That's mine.
                                            26
�

10:49:06   1              MR. ALBREGTS:  Wait for a question.  Sorry.

10:49:11   2   BY MR. SEMENZA:

10:49:11   3       Q.  No, that's okay.

10:49:12   4           So from your name at the top of the page to where

10:49:25   5   you have signed, is all of that handwritten writing yours?

10:49:34   6       A.  Yes.

10:49:37   7       Q.  And how did you know what handwritten information to

10:49:43   8   provide on this form?

10:49:52   9       A.  I think I must have been aided, I'm not sure whether

10:49:56  10   it was Pariente or anyone else, I really don't recall.
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10:50:01  11       Q.  Can you read English?

10:50:04  12       A.  No.

10:50:06  13       Q.  Can you write English?

10:50:08  14       A.  No.

10:50:10  15       Q.  Is it fair to say that someone assisted you in

10:50:14  16   completing the form?

10:50:16  17       A.  I believe so.

10:50:18  18       Q.  Do you recall asking the individual who assisted you

10:50:21  19   in completing the form to translate it or to read it to you

10:50:25  20   in Italian?

10:50:30  21       A.  No, this was about filling in with names and

10:50:35  22   a street, city, profession and my ‐‐ and the bank, and my

10:50:44  23   bank account.

10:50:44  24       Q.  Did you understand that this was required

10:50:47  25   information to establish credit at Wynn?
                                            27
�

10:50:55   1       A.  I believe so.

10:50:57   2       Q.  And is anything in the document that you had wrote

10:51:02   3   inaccurate?

10:51:06   4           Let me ask a better question.  When you completed

10:51:11   5   this form is there anything that you wrote on the form that
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10:51:19   6   is inaccurate?

10:51:28   7       A.  I think so.

10:51:29   8       Q.  What is inaccurate?

10:51:34   9       A.  No, I think that it's correct.

10:51:36  10              MR. ALBREGTS:  Okay, he understood the question?

10:51:40  11              THE INTERPRETER:  Yes, I was just translating

10:51:43  12   literally.

10:51:44  13              MR. ALBREGTS:  No, he's a smart guy, he really

10:51:50  14   is.

10:51:50  15   BY MR. SEMENZA:

10:51:51  16       Q.  Just so I'm clear, you don't recall anyone ‐‐ strike

10:51:55  17   that.

10:51:55  18           You don't recall asking anyone to translate the form

10:52:00  19   to you in Italian prior to or during your completion of the

10:52:05  20   form?

10:52:09  21       A.  I think somebody helped me.  I think this Pariente

10:52:14  22   gentleman must have helped me fill it in.  I don't know,

10:52:17  23   I think.

10:52:18  24              MR. ALBREGTS:  One moment.

10:52:18  25   (10:52 a.m.)
                                            28
�
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10:52:24   1                   (Discussion off the record.)

10:52:26   2   (10:53 a.m.)

10:52:50   3   BY MR. SEMENZA:

10:52:50   4       Q.  Let me have you turn now to Wynn 46.  Do you

10:53:08   5   recognize this document?

10:53:42   6       A.  I don't remember it.  The signature is my own.

10:53:47   7       Q.  When you first arrived at the Wynn and signed this

10:53:53   8   document, Wynn 46, was it your understanding that you were

10:53:58   9   being given a credit line of USD 300,000 as opposed to USD

10:54:06  10   200,000?

10:54:14  11       A.  I imagine I must have read this.  I don't remember

10:54:18  12   exactly everything.  It's seven‐and‐a‐half years ago and ‐‐

10:54:29  13       Q.  Is it fair to say that you were initially given

10:54:31  14   a USD 300,000 credit line at Wynn?

10:54:37  15       A.  I recall 200.

10:54:45  16       Q.  And, prior to signing this document, did you ask

10:54:50  17   anyone to translate it into Italian for you?

10:54:54  18       A.  No, I didn't.

10:54:58  19       Q.  Do you recall who was present with you when you

10:55:00  20   signed this document?

10:55:03  21       A.  I believe Pariente, I think.

10:55:09  22       Q.  And did Mr. Pariente explain to you the terms of

10:55:13  23   this document when you signed it?

10:55:19  24       A.  I don't recall, but I would assume that he must have
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10:55:23  25   told me that this was necessary in order to obtain the
                                            29
�

10:55:26   1   credit.

10:55:28   2       Q.  Do you recall asking Mr. Pariente, when you signed

10:55:32   3   this, about the terms relating to obtaining credit at Wynn?

10:55:37   4       A.  No.

10:55:42   5       Q.  Is it fair to say that if you had questions relating

10:55:45   6   to the credit provided to you by Wynn Las Vegas that

10:55:49   7   Mr. Pariente was available to answer those questions?

10:55:59   8       A.  This I don't know.  For example, he was unable to

10:56:06   9   say something to me about market, and I thought that market

10:56:12  10   was a simple receipt rather than a commitment.  Nobody

10:56:17  11   explained this to me at Wynn.

10:56:20  12       Q.  You mentioned the term "market" or "marker".

10:56:25  13       A.  The ones which they then cashed in, we have the same

10:56:29  14   word "market".

10:56:30  15       Q.  Okay.  Does Mr. Pariente speak fluent Italian?

10:56:44  16       A.  He's south American.  Let's say that he muddled

10:56:49  17   through, we were able to understand one another.

10:56:51  18       Q.  And when you spoke to Mr. Pariente did you speak to

10:56:54  19   him in Italian?
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10:57:01  20       A.  Latin, mixed with Italian.  A Latin‐Italian mix.

10:57:09  21       Q.  Okay.  Is it fair to say that you ‐‐ strike that.

10:57:14  22           During your discussions and conversations with

10:57:17  23   Mr. Pariente is it fair to say that you understood what he

10:57:20  24   was saying?

10:57:25  25              MR. ALBREGTS:  Objection as to form, as to what's
                                            30
�

10:57:26   1   "fair".  Go ahead and answer.

10:57:36   2       A.  The question was?

10:57:38   3   BY MR. SEMENZA:

10:57:38   4       Q.  Let me ask it a different way.  When you were having

10:57:45   5   conversations with Mr. Pariente while at the Wynn

10:57:48   6   in March 2008 did you believe that he understood you and

10:57:54   7   that you understood him?

10:58:01   8       A.  Broadly speaking, yes.  I didn't know how things

10:58:23   9   worked inside this casino, nobody explained it to me, but

10:58:26  10   anyway we'll get there.

10:58:28  11       Q.  And, going back, when you spoke Mr. Pariente you

10:58:31  12   said you spoke Latin, meaning Spanish?

10:58:35  13       A.  Yes, Latino and Spanish.

10:58:38  14       Q.  So you spoke both Italian and Spanish with him?
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10:58:43  15       A.  That's correct, a mix of the two.

10:58:52  16       Q.  It is your belief that your were able to understand

10:58:54  17   each other during your interactions?

10:58:58  18       A.  I repeat, broadly speaking, yes.

10:59:04  19       Q.  Let me have you turn to the next page which is Wynn

10:59:07  20   47.  Do you recognize the document Wynn 47?

10:59:36  21       A.  No.  The signature is my own.  The date was not

10:59:41  22   written by me.

10:59:42  23       Q.  That was someone else dating it?

10:59:47  24       A.  I think so.  This is not my handwriting.

10:59:51  25       Q.  Do you recall reading this document prior to signing
                                            31
�

10:59:53   1   it?

10:59:55   2       A.  No.

10:59:56   3       Q.  Do you recall asking anyone to translate the English

11:00:00   4   into a language that you understood?

11:00:03   5       A.  No, they told me I had to sign.

11:00:06   6       Q.  Is it your common practice to sign documents in

11:00:11   7   foreign languages?

11:00:16   8       A.  I thought that in this ‐‐ this was standard practice

11:00:22   9   in casinos, this was not a death sentence I was signing.
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11:00:27  10       Q.  It's fair to say that prior to signing this

11:00:30  11   document, Wynn 47, that you didn't read it nor did you

11:00:34  12   understand what you were signing?

11:00:38  13       A.  They just said, "Sign here, sign here", and

11:00:41  14   I signed.  It was necessary in order to obtain credit.

11:01:03  15       Q.  I understand that you dispute that you owe Wynn

11:01:07  16   money.

11:01:13  17       A.  Absolutely no.

11:01:16  18       Q.  You do dispute that you owe Wynn money, correct?

11:01:24  19       A.  Absolutely not.

11:01:27  20              MR. ALBREGTS:  Meaning he's saying he doesn't owe

11:01:29  21   the Wynn money?

11:01:33  22       A.  No.

11:01:36  23              MR. MIOTTI:  No means yes.  In the sense of

11:01:37  24   yes ‐‐

11:01:39  25              THE INTERPRETER:  I'm not adding anything of my
                                            32
�

11:01:41   1   own.

11:01:43   2   BY MR. SEMENZA:

11:01:43   3       Q.  Do you believe that you owe Wynn any money at all?

11:01:49   4       A.  No.
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11:01:50   5       Q.  Okay.  I think we've got that.

11:02:01   6              MR. ALBREGTS:  I think so.  It's okay and the

11:02:04   7   question, you're doing good.

11:02:06   8   BY MR. SEMENZA:

11:02:06   9       Q.  What do you base your contention that you do not owe

11:02:09  10   Wynn any money on?

11:02:17  11       A.  Because they made me sign those receipts and I made

11:02:27  12   a transfer to a total of USD 1 million in two days ‐‐ over

11:02:36  13   two days.

11:02:47  14       Q.  Is it your contention that the amounts Wynn believes

11:02:54  15   that you owe it were paid by the USD 1 million that was

11:03:00  16   transferred to the Wynn during your trip?

11:03:04  17       A.  Yes.

11:03:20  18       Q.  Other than the markers at issue in this particular

11:03:24  19   case, did you take out any other markers at the Wynn during

11:03:29  20   your trip?

11:03:33  21              MR. ALBREGTS:  Objection.  Vague and ambiguous

11:03:35  22   with respect to what markers we're speaking about here.

11:03:39  23       A.  I don't recall, and I'm not sure which markers we're

11:03:43  24   talking about.

11:03:45  25   BY MR. SEMENZA:
                                            33
�
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11:03:53   1       Q.  Let me have you turn to Wynn 2.  We had talked about

11:04:06   2   this document before.  Do you dispute that you signed this

11:04:13   3   particular document?

11:04:24   4       A.  I'm not disputing, they kept on bringing me drinks,

11:04:33   5   asking for things.  I would get things, and this kind of

11:04:39   6   market for me was a receipt for the chips.

11:04:47   7              MR. ALBREGTS:  Please translate for him the

11:04:49   8   amount.  Make sure he knows the amount of the marker and the

11:04:52   9   date before he answers the question, please.

11:05:05  10       A.  August.  I wasn't there in August.

11:05:07  11   BY MR. SEMENZA:

11:05:08  12       Q.  I understand you weren't.  I'll make the

11:05:11  13   representation to you that at the time this marker was

11:05:14  14   signed that it was ‐‐ did not have a date on it.  So let me

11:05:22  15   ask you, do you dispute that your signature is on that

11:05:30  16   particular document, Wynn 2?

11:05:35  17       A.  You see, I signed this way.

11:05:43  18              THE INTERPRETER:  My own addition, we are

11:05:44  19   pointing to Wynn 47.

11:05:46  20              MR. ALBREGTS:  Thank you.

11:05:49  21              THE INTERPRETER:  You are welcome.

11:05:50  22       A.  And this is my signature.  I don't recall ‐‐ it

11:05:57  23   doesn't look like my signature, I really cannot undertake to
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11:06:03  24   recall.

11:06:05  25   BY MR. SEMENZA:
                                            34
�

11:06:05   1       Q.  You ‐‐

11:06:06   2       A.  This does not seem my signature to me.

11:06:08   3       Q.  So are you saying that it is not your signature on

11:06:11   4   Wynn 2?

11:06:16   5       A.  All I'm saying is it doesn't look like my signature.

11:06:19   6   I have this feeling because my signature is definitely what

11:06:23   7   I see here.

11:06:25   8              THE INTERPRETER:  Pointing to 47.

11:06:27   9       A.  And the other one, I'm introducing Wynn 1 and 2, is

11:06:31  10   different.

11:06:33  11   BY MR. SEMENZA:

11:06:33  12       Q.  Again, I just need to clarify.  Do you believe that

11:06:37  13   the signature on Wynn 2 was not yours?

11:06:45  14       A.  I repeat, I cannot swear that this is not my

11:06:56  15   signature, but neither can I say yes, it is.

11:06:59  16       Q.  Okay, you don't know either way?

11:07:07  17       A.  Yes, I don't know.

11:07:10  18       Q.  Let me have you turn to Wynn 4.
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11:07:23  19       A.  This one is way out.

11:07:25  20       Q.  Okay.  Are you saying ‐‐

11:07:27  21       A.  This is not my signature.

11:07:29  22       Q.  This one is not your signature.  That is your

11:07:31  23   position?

11:07:34  24       A.  Yes.  This definitely is not my signature.

11:07:40  25       Q.  Okay.  Let me have you turn to Wynn 7.
                                            35
�

11:07:55   1       A.  I do not sign this way.

11:07:57   2       Q.  Is it your position that the signature on Wynn 7 is

11:08:02   3   not yours?

11:08:06   4       A.  Neither this one is mine.

11:08:10   5              MR. ALBREGTS:  This not his signature?

11:08:13   6       A.  This is not my signature.

11:08:14   7              MR. ALBREGTS:  Okay.

11:08:17   8       A.  It's impossible.

11:08:18   9              MR. ALBREGTS:  I understand.

11:08:18  10       A.  It's impossible.

11:08:19  11   BY MR. SEMENZA:

11:08:19  12       Q.  Let me have you turn to Wynn 10.  The document

11:08:38  13   identified on Wynn 10.
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11:08:50  14       A.  How can I ‐‐ how can we say this is my signature

11:08:52  15   when my signature is like this?

11:08:55  16              THE INTERPRETER:  We're pointing to Wynn 47, my

11:08:57  17   own addition.

11:08:59  18              MR. ALBREGTS:  Wynn 46 and 47.

11:09:00  19              THE INTERPRETER:  46 and 47.

11:09:02  20   BY MR. SEMENZA:

11:09:02  21       Q.  With regard to Wynn 10, is it your position in this

11:09:04  22   particular case that you did not sign this document?

11:09:11  23       A.  This is not my signature.  The first case I was

11:09:18  24   doubtful.  But ‐‐

11:09:27  25   BY MR. SEMENZA:
                                            36
�

11:09:27   1       Q.  Okay, so you are taking the position that Wynn 10

11:09:30   2   does not contain your signature?

11:09:35   3       A.  I don't sign this one, my signature is different.

11:09:39   4       Q.  I understand it looks different than some of the

11:09:43   5   other documents that you have been referencing, but the

11:09:46   6   question I am posing to you is is it your position that you

11:09:50   7   did not sign Wynn 10?  It's a yes or no question.

11:10:02   8       A.  No, I don't remember, it was eight years ago, but
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11:10:09   9   the signature isn't mine.

11:10:12  10       Q.  By saying that the signature isn't yours am

11:10:17  11   I correct that you're stating that you did not sign Wynn 10?

11:10:25  12       A.  Yes, you are correct.

11:10:28  13       Q.  Let me have you turn to Wynn 13.  With regard to

11:10:45  14   Wynn 13 is it your position that you did not sign this

11:10:48  15   document?

11:10:55  16       A.  I would to like say the following: this is not my

11:10:59  17   signature.  Whether I signed it or not, I don't remember,

11:11:03  18   but I know that this is not my signature.

11:11:05  19       Q.  Okay.  So ‐‐ and again I just want to understand,

11:11:10  20   you are not saying that you didn't sign it, but what you're

11:11:14  21   saying is it does not look like your signature?

11:11:19  22              MR. ALBREGTS:  Objection, argumentative.

11:11:23  23   Objection, argumentative.

11:11:27  24   BY MR. SEMENZA:

11:11:27  25       Q.  You can answer the question.
                                            37
�

11:11:34   1       A.  What question?

11:11:39   2   BY MR. SEMENZA:

11:11:39   3       Q.  Am I correct that you're asserting that you don't
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11:11:43   4   know one way or the other whether you signed this document

11:11:48   5   and that you're saying it does not look like your signature?

11:11:54   6       A.  This is not my signature.

11:11:58   7       Q.  Again, meaning you didn't sign it or it does not

11:12:01   8   look like your signature?

11:12:05   9       A.  It does not look like my signature.

11:12:08  10       Q.  Okay.  Do you understand my question though?

11:12:10  11   I understand that it does not look like your signature, but

11:12:18  12   whether it looks like your signature and whether you

11:12:21  13   actually signed it are two different issues.  I need to

11:12:27  14   understand whether you believe you signed it or did not sign

11:12:34  15   it, versus whether it looks like or does not look like your

11:12:38  16   signature.

11:12:44  17       A.  Look, they kept on bringing drinks, cards and other

11:12:49  18   stuff, so it's hard to explain.  As a consequence, when

11:12:56  19   these were placed before me, I cannot recall ‐‐ I don't

11:13:03  20   remember what was going on.  First of all, I say that nobody

11:13:11  21   had explained this to me, the text, this is neither

11:13:15  22   Alex Pariente neither anyone else that this was a commitment

11:13:19  23   to pay.  But I believe it was a receipt to obtain chips.

11:13:27  24   Nobody explained this to me.

11:13:28  25              MR. ALBREGTS:  If there's no question pending,
                                            38
�
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11:13:30   1   I want to take a break.  Thank you.

11:13:35   2              MR. SEMENZA:  Okay.

11:13:52   3   (11:13 a.m.)

11:14:01   4                          (Break taken.)

11:43:50   5   (11:53 a.m.)

11:43:49   6              MR. SEMENZA:  An issue has arisen relating to the

11:53:06   7   break that was just taken.  And off the record Mr. Albregts

11:53:16   8   and I had a discussion concerning whether the conversation

11:53:23   9   between counsel and Mr. La Barbera during the break was

11:53:27  10   privileged, or whether the privilege had been waived by

11:53:31  11   virtue of the Coyote Springs Investment LLC v Eighth

11:53:35  12   Judicial District Court, case 131, Nevada Advance Opinion

11:53:43  13   18.  And so we've been having a discussion off the record

11:53:47  14   relating to that particular issue, but we're now back on the

11:53:51  15   record and we will continue with the deposition testimony.

11:53:57  16              MR. ALBREGTS:  That is correct and take it one

11:53:58  17   question at a time.

11:54:07  18   BY MR. SEMENZA:

11:54:07  19       Q.  Mr. La Barbera, after you had taken the break there

11:54:12  20   was no question pending, is that correct?

11:54:19  21           Let me rephrase the question.  When we took the

11:54:21  22   break there was no question pending of you at that point in

Page 47

079



WYNNLASVEGASmr.barberaFINALdep
11:54:25  23   time.  Is that correct?

11:54:29  24       A.  I believe so.

11:54:31  25       Q.  And after the break was taken can you please tell me
                                            39
�

11:54:39   1   what your discussions with Mr. Albregts were and your

11:54:43   2   discussions with your Italian counsel were?

11:54:48   3              MR. ALBREGTS:  For the record, I had no direct

11:54:50   4   discussions with Mr. La Barbera other than through

11:54:54   5   Mr. Miotti, who is his Italian counsel translating on his

11:54:59   6   behalf.  With that reservation, go ahead and answer the

11:55:02   7   question, sir.

11:55:07   8       A.  I went to smoke a cigarette and then I went to the

11:55:13   9   gentlemen's room and there was no conversation, particular

11:55:19  10   conversation, at all.

11:55:22  11   BY MR. SEMENZA:

11:55:22  12       Q.  There was no discussion at all between you and your

11:55:25  13   counsel during the break relating to your testimony as to

11:55:32  14   whether you signed certain markers or did not sign certain

11:55:36  15   markers?

11:55:41  16       A.  No.  We didn't speak about this.  I repeat, this is

11:55:46  17   not my signature.
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11:55:48  18       Q.  Did Mr. Albregts have any communications with you

11:55:53  19   during the break relating to whether you should assert that

11:55:59  20   the markers I've been showing you are in fact forgeries or

11:56:05  21   not?

11:56:07  22       A.  No, there has been nothing.

11:56:09  23              MR. SEMENZA:  For the record, I think that there

11:56:12  24   was statements made concerning that type of testimony.

11:56:22  25              MR. ALBREGTS:  That's an inaccurate
                                            40
�

11:56:24   1   representation.

11:56:26   2              MR. SEMENZA:  Mr. Albregts can make his

11:56:29   3   representations relating to what took place during the

11:56:34   4   break.

11:56:39   5              MR. ALBREGTS:  I've no representations to make.

11:56:45   6   BY MR. SEMENZA:

11:56:45   7       Q.  How long, approximately, was the break?

11:56:55   8       A.  About ten minutes.  Quarter of an hour, perhaps,

11:57:02   9   because you were also out of the room.

11:57:06  10              MR. SEMENZA:  Okay.  I think where we had left

11:57:09  11   off was ‐‐ I just want to go back and make sure that the

11:57:25  12   record is clear up to this point in time.  Again, and for
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11:57:33  13   Mr. Albregts's benefit, I'm not attempting to ask him to

11:57:40  14   change his testimony, I just want to understand and be clear

11:57:43  15   with regard to what he believes are his signatures and what

11:57:48  16   he believes are not his signatures with regard to the

11:57:51  17   documents that have been produced.

11:57:53  18              MR. ALBREGTS:  I understand.

11:57:55  19   BY MR. SEMENZA:

11:57:56  20       Q.  Okay.  So with regard to the credit application.

11:58:06  21       A.  Which is this one.

11:58:07  22       Q.  Hold on and I'll find the right one.  Wynn 33.  You

11:58:32  23   are not disputing on Wynn 33 that you signed this document,

11:58:35  24   correct?

11:58:39  25       A.  This is my signature.
                                            41
�

11:58:44   1       Q.  Okay.  Turning to Wynn 46.  Again ‐‐

11:59:00   2              MR. ALBREGTS:  Wait for a question.

11:59:03   3   BY MR. SEMENZA:

11:59:03   4       Q.  With regard to Wynn 46, the first page, you would

11:59:08   5   agree with me that that is your signature?

11:59:10   6       A.  Yes.

11:59:11   7       Q.  With regard to Wynn 47 you would agree with me that
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11:59:17   8   this is your signature?

11:59:19   9       A.  Yes, but this is not my writing.

11:59:24  10              THE INTERPRETER:  My own addition, we are

11:59:28  11   pointing at the date now.

11:59:30  12       Q.  So it's your signature on Wynn 47, but you did not

11:59:34  13   hand write in the date?

11:59:36  14       A.  That's correct.

11:59:37  15       Q.  Okay, thank you.  Going back to Wynn 2.

11:59:46  16              MR. ALBREGTS:  I messed up, hold on, give me

11:59:48  17   a moment.  I'm missing a part.

12:00:13  18   BY MR. SEMENZA:

12:00:14  19       Q.  So with regard to Wynn 2 is it your testimony this

12:00:17  20   is or is not your signature?

12:00:23  21       A.  I already answered this one.

12:00:25  22       Q.  And what was your answer?

12:00:27  23       A.  No.

12:00:32  24              MR. ALBREGTS:  I missed an objection there.

12:00:33  25   Asked and answered.
                                            42
�

12:00:38   1   BY MR. SEMENZA:

12:00:39   2       Q.  Again, so I'm clear and Jeff can object, is the
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12:00:43   3   issue with regard to the signature that it does not look

12:00:48   4   like your signature, or is it your position that this is

12:00:56   5   a forgery?

12:01:01   6       A.  I don't know whether this has been forged.  But one

12:01:04   7   thing is certain, that this is not my signature.

12:01:11   8       Q.  Meaning that you did not sign this document?

12:01:17   9       A.  It's not my signature.

12:01:21  10       Q.  And again I think the problem we're having as far as

12:01:24  11   the distinction between whether it looks like your signature

12:01:28  12   or whether you actually signed it.

12:01:36  13       A.  Once again, this is not my signature.  My signature

12:01:40  14   is this one.

12:01:47  15              THE INTERPRETER:  My addition, we're referring to

12:01:49  16   47.

12:01:50  17       A.  This is not my signature.

12:01:57  18              THE INTERPRETER:  My addition, we're referring to

12:01:59  19   Wynn 2.

12:02:04  20   BY MR. SEMENZA:

12:02:05  21       Q.  Let's turn to Wynn 4.

12:02:17  22       A.  Even more in this case, this not my signature.

12:02:20  23       Q.  Okay.

12:02:25  24              MR. ALBREGTS:  I think the preface "even more"

12:02:32  25   exonerates me here, LJ.  I apologize.
                                            43
�
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12:02:35   1   BY MR. SEMENZA:

12:02:36   2       Q.  Let's turn to Wynn 7.

12:02:44   3              MR. ALBREGTS:  There you go.  No question

12:02:47   4   pending.

12:02:49   5       A.  Same again, this is ‐‐

12:02:50   6   BY MR. SEMENZA:

12:02:51   7       Q.  Is it your testimony with regard to Wynn 7 that this

12:02:55   8   is not your signature?

12:02:59   9       A.  No.  I do not recognize it in any way.

12:03:10  10              MR. SEMENZA:  Okay.

12:03:12  11              MR. ALBREGTS:  Wynn 10?

12:03:13  12   BY MR. SEMENZA:

12:03:13  13       Q.  Yes, Wynn 10.

12:03:14  14       A.  Same again.

12:03:16  15       Q.  So that the record is clear, it's your testimony

12:03:20  16   that this is not your signature on Wynn 10?

12:03:25  17       A.  No.  I don't recall exactly what happened, but

12:03:34  18   I don't remember signing all this stuff.

12:03:40  19       Q.  With regard to Wynn 13 ‐‐ with regard to Wynn 13,

12:03:51  20   does this appear to be your signature?

12:03:56  21       A.  No.
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12:04:04  22       Q.  With regard to Wynn 16?

12:04:09  23       A.  Same again.

12:04:11  24       Q.  And just again so the record is clear, so that we

12:04:14  25   don't have to rely on other answers, with regard to Wynn 16
                                            44
�

12:04:18   1   is it your testimony that you did not sign this document?

12:04:23   2       A.  I did not.

12:04:30   3       Q.  Let's turn to Wynn 18.  Now, with regard to this

12:04:40   4   particular document, does it appear to be your signature?

12:04:47   5       A.  Not to me.  My signature is more extended.

12:04:56   6       Q.  Turning to Wynn 21.

12:05:00   7       A.  Same again.

12:05:00   8       Q.  And again, just so that the record is clear, it is

12:05:03   9   your testimony that you did not sign this document?

12:05:13  10       A.  It's not my signature.  I would like to clarify this

12:05:16  11   detail.  This is not my signature.  This is not my

12:05:23  12   signature.

12:05:27  13       Q.  Can I have you turn Wynn 23.

12:05:33  14       A.  Are we joking?  This is even less my signature.

12:05:36  15       Q.  Okay.  Is it your testimony ‐‐ go ahead, I'm sorry

12:05:40  16   to interrupt.
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12:05:41  17       A.  So all the more, meaning this is even less my

12:05:45  18   signature, so the same again.

12:05:46  19       Q.  Okay.  And, just so the record is clear, your

12:05:49  20   testimony with regard to Wynn 23 is that you did not sign

12:05:55  21   this document?

12:05:57  22       A.  No, it's not my signature.

12:06:01  23       Q.  Turning to Wynn 25.

12:06:07  24       A.  No.

12:06:08  25       Q.  So, with regard to Wynn 25, it is your testimony
                                            45
�

12:06:11   1   here today that you did not sign the document?

12:06:16   2       A.  I did not.

12:06:18   3       Q.  Let's turn to Wynn 28.  With regard to Wynn 28, is

12:06:33   4   it your testimony that you didn't sign this document?

12:06:37   5       A.  No, no I didn't.  This is not my signature.

12:06:44   6       Q.  Turning to Wynn 30.

12:06:52   7              MR. ALBREGTS:  How does that translate?

12:06:54   8   BY MR. SEMENZA:

12:06:55   9       Q.  There was lots of gesturing.

12:06:58  10           With regard to Wynn 30 is it your testimony that you

12:07:02  11   did not sign this document?

Page 55

087



WYNNLASVEGASmr.barberaFINALdep
12:07:06  12       A.  Absolutely not, this is not my signature.

12:07:11  13       Q.  I think that's all of the markers.

12:07:13  14              MR. ALBREGTS:  I think so.

12:07:15  15   BY MR. SEMENZA:

12:07:17  16       A.  This is my signature.

12:07:18  17              THE INTERPRETER:  My own addition, we're pointing

12:07:20  18   to Wynn 33.

12:07:24  19   BY MR. SEMENZA:

12:07:24  20       Q.  Okay.  Let me have you turn ‐‐ well, let me ask you

12:07:33  21   this.  Do you recall completing credit line increase

12:07:38  22   requests during your trip to Wynn in March of 2008?

12:07:48  23       A.  I don't recall, I don't recall.

12:07:50  24       Q.  Okay.  Let me have you turn to Wynn 35.  With regard

12:08:05  25   to Wynn 35, have you seen this document before?
                                            46
�

12:08:11   1       A.  I don't recall it, but the signature ‐‐ I think the

12:08:15   2   signature is my own.

12:08:17   3       Q.  So with regard to Wynn 35, the signature is yours?

12:08:24   4       A.  This was 04/02, so they increased this to 600,000,

12:08:34   5   when my first transfer arrived.

12:08:42   6       Q.  Okay.  So this credit line increase was in response
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12:08:46   7   to your USD 600,000 wire that came in?

12:08:53   8       A.  This was the response to the first 400 which came

12:08:56   9   in.

12:08:56  10       Q.  Okay.

12:09:00  11       A.  Because it stated the 2nd, the 2nd of the 4th.

12:09:04  12       Q.  Okay.  And this is your signature that appears on

12:09:11  13   the document?

12:09:12  14       A.  Yes.

12:09:13  15       Q.  And did you read the document before you signed it?

12:09:18  16       A.  No.

12:09:18  17       Q.  What do you understand you were doing when you

12:09:22  18   signed this document?

12:09:25  19       A.  I understood it was an increase of the ‐‐ in the

12:09:29  20   amount of the credit line.

12:09:31  21       Q.  And the reason you had to complete the credit line

12:09:34  22   increase was because you had taken out the maximum

12:09:40  23   permitted?

12:09:43  24       A.  That's correct.

12:09:45  25       Q.  So in order to obtain more credit you had to sign
                                            47
�

12:09:48   1   this document?
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12:09:52   2       A.  I believe so.

12:09:53   3       Q.  Do you recall whether Mr. Pariente was present with

12:09:56   4   you when you signed this document?

12:10:02   5       A.  I think so, but I don't recall.  I think so but

12:10:07   6   I don't recall.

12:10:08   7       Q.  Let me have you turn to ‐‐ well, let me ‐‐ with

12:10:13   8   regard to Wynn 35, did you ever ask anyone to translate the

12:10:17   9   document?

12:10:20  10       A.  No.

12:10:21  11       Q.  Did you ever ask anyone to read it to you in

12:10:24  12   Italian?

12:10:25  13       A.  No.

12:10:27  14       Q.  Can you turn to Wynn 36, please.  Does this appear

12:10:36  15   to contain your signature on Wynn 36?

12:10:41  16       A.  Yes.

12:10:44  17       Q.  Again, is this a credit line increase request?

12:10:50  18       A.  Yes.

12:10:51  19       Q.  And ‐‐ okay.

12:10:57  20           This was a credit line increase from USD 500,000 to

12:11:00  21   USD 600,000, is that correct?

12:11:07  22       A.  This is ‐‐ this predates the one we saw earlier.

12:11:12  23       Q.  Yes. You don't have any reason to dispute that this

12:11:15  24   credit line increase request was signed on March 31 of 2008?

12:11:27  25       A.  Yes, that's correct.
                                            48

Page 58

090



WYNNLASVEGASmr.barberaFINALdep
�

12:11:30   1       Q.  Okay.  Let me have you turn to Wynn 37.  Does Wynn

12:11:42   2   37 contain your signature?

12:11:47   3       A.  Yes, this is my signature.

12:11:51   4       Q.  And this purports to be a credit line increase

12:11:54   5   request?

12:11:58   6       A.  (Indicated assent.)

12:11:58   7       Q.  And you signed this document in order to raise your

12:12:01   8   credit limit from 400,000 to USD 500,000?

12:12:08   9       A.  I think so, yes, yes.

12:12:10  10       Q.  And you don't have any reason to dispute that this

12:12:13  11   credit line increase was obtained on March 31 of 2008?

12:12:20  12       A.  No.

12:12:21  13       Q.  Again, with regard to this credit line increase

12:12:25  14   request, did you ask anyone to translate it for you?

12:12:31  15       A.  No, I understood that I was signing for this reason,

12:12:39  16   and these are the things which I signed, I did sign these

12:12:42  17   things, this was in order to increase the credit line and so

12:12:45  18   much so that ‐‐

12:12:47  19       Q.  How did you come to the understanding that you

12:12:52  20   needed to sign this in order to increase your credit limit
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12:12:55  21   when you do not speak nor read English?

12:13:02  22       A.  They asked me to sign, as you can see, there's

12:13:04  23   a little cross by the signature meaning I was asked to sign,

12:13:07  24   and it was very clear the numbers, it says 600 and

12:13:10  25   1 million.
                                            49
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12:13:11   1       Q.  Okay.  And you were looking at Wynn 38, right?

12:13:17   2       A.  Yes.

12:13:18   3       Q.  So with regard to Wynn 38, does this contain your

12:13:25   4   signature?

12:13:29   5       A.  Yes.

12:13:30   6              MR. ALBREGTS:  The question before was did they

12:13:35   7   tell him what he was signing when he signed this document?

12:13:41   8       A.  Increase in credit, they said to me.  In order to

12:13:44   9   obtain this increase we are now at 1 million.  This is

12:13:48  10   because my transfer had arrived in the meantime, my 600,000

12:13:52  11   transfer had arrived in the meantime.

12:13:55  12              MR. ALBREGTS:  Thank you for your indulgence.

12:13:59  13   BY MR. SEMENZA:

12:13:59  14       Q.  So your position is that ‐‐ well, you don't have any

12:14:03  15   reason to dispute that this ‐‐

Page 60

092



WYNNLASVEGASmr.barberaFINALdep
12:14:16  16       A.  (In English): Sorry, sorry.

12:14:16  17       Q.  It's okay.

12:14:17  18                         (Phone ringing.)

12:14:29  19       Q.  With regard to Wynn 38 you don't dispute that this

12:14:32  20   credit line increase request was obtained

12:14:34  21   on April 4 ‐‐ April 3 of 2008, do you?

12:14:44  22       A.  Yes, I ‐‐ I don't dispute this and I left on the

12:14:47  23   4th.  So, yes.

12:14:54  24       Q.  Is it your testimony that the wire transfer of the

12:15:01  25   USD 600,000 had not arrived when you signed this document?
                                            50
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12:15:12   1       A.  I believe it had arrived due to a time zone

12:15:17   2   difference.  They gave me this extra increase because the

12:15:21   3   transfer had arrived.

12:15:23   4       Q.  Okay.

12:15:29   5       A.  CRO, this is a banking number.  CRO.

12:15:38   6              THE INTERPRETER:  I can check that acronym if you

12:15:40   7   wish.

12:15:40   8   BY MR. SEMENZA:

12:15:41   9       Q.  It's okay.

12:15:42  10           And, Mr. La Barbera, with regard to this document,
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12:15:46  11   Wynn 38, did you ever ask anyone to translate it for you?

12:15:51  12       A.  No.

12:15:51  13       Q.  Did you ever ask anyone to read it to you in

12:15:54  14   Italian?

12:15:55  15       A.  No.

12:15:56  16       Q.  Other than Italian, and I presume Spanish, do you

12:16:01  17   speak any other languages?

12:16:02  18       A.  No.

12:16:04  19       Q.  Are you fluent in Spanish?

12:16:08  20       A.  No.

12:16:09  21       Q.  The only language that you feel comfortable in

12:16:12  22   speaking is Italian generally?

12:16:15  23       A.  That's correct.

12:16:21  24       Q.  With regard to this credit line increase from

12:16:24  25   600,000 to USD 1 million, is it your testimony that you
                                            51
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12:16:28   1   requested the credit line increase or that it was simply

12:16:32   2   given to you?

12:16:39   3       A.  I requested this in relation to my transfer which

12:16:45   4   was arriving.

12:16:52   5       Q.  Let me have you turn to Wynn 39.  Do you recognize

Page 62

094



WYNNLASVEGASmr.barberaFINALdep
12:17:05   6   this document?

12:17:11   7       A.  What date is this?  29th of the 8th.  29th

12:17:17   8   of August?

12:17:22   9              THE INTERPRETER:  We're asking for confirmation

12:17:23  10   whether this is 29 August.

12:17:26  11       Q.  What date does that appear to be?

12:17:30  12       A.  It seems to me 29 August.

12:17:31  13       Q.  Okay.  And were you in Las Vegas on 29 August?

12:17:35  14       A.  No.  Absolutely not.

12:17:37  15       Q.  Is the only trip you've ever taken to the Wynn

12:17:41  16   in April of 2008?

12:17:44  17       A.  Yes, only this one.

12:17:48  18       Q.  Is this your signature?

12:17:51  19       A.  I think this is my signature it seems my signature,

12:17:57  20   but 29 August is a mystery.

12:17:59  21       Q.  So you think that date is wrong, correct?

12:18:04  22       A.  I certainly think so.

12:18:06  23              MR. ALBREGTS:  Maybe, LJ, you want to ask him if

12:18:08  24   that's his printing on there, or I can.

12:18:15  25              MR. SEMENZA:  Where are you looking, Jeff?
                                            52
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12:18:17   1              MR. ALBREGTS:  Whether he printed this up here.

12:18:17   2   The printing there.

12:18:19   3       A.  This is not my ‐‐

12:18:20   4   BY MR. SEMENZA:

12:18:21   5       Q.  Handwritten ‐‐

12:18:22   6       A.  ‐‐ handwritten print.

12:18:23   7       Q.  I'll ask it again.  With regard to the top of the

12:18:26   8   credit line increase request there is certain handwritten

12:18:30   9   information or words.

12:18:31  10              MR. ALBREGTS:  Thank you.

12:18:31  11   BY MR. SEMENZA:

12:18:32  12       Q.  Did you hand write that in?

12:18:33  13       A.  No, I didn't.

12:18:36  14       Q.  So your name "Mario La Barbera", someone else wrote

12:18:39  15   that?

12:18:40  16       A.  Yes.

12:18:41  17       Q.  And the same is true with the amounts and the date?

12:18:46  18       A.  Yes.

12:18:46  19       Q.  And the account number?

12:18:47  20       A.  Yes, yes.  Yes, the account number is written by

12:18:57  21   someone else as well as the amount.  Should it not be 29/08?

12:19:05  22   I wasn't in Las Vegas.

12:19:08  23       Q.  Did you have any plans to come to Las Vegas

12:19:10  24   in August of 2008?
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12:19:15  25       A.  No, no, no.
                                            53
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12:19:19   1       Q.  And your only trip to Las Vegas was in April of

12:19:22   2   2008?

12:19:27   3       A.  I arrived in Las Vegas on 29 March and I departed on

12:19:37   4   4 April.

12:19:37   5       Q.  And that's been your only trip to Las Vegas?

12:19:40   6       A.  That's correct.

12:19:55   7       Q.  With regard to the markers, let's use an exemplar.

12:20:04   8   Let me have you turn to Wynn 2.  In addition to the

12:20:14   9   Credit Suisse account that we've been discussing did you

12:20:21  10   have a or do you have a bank account at Banca Popolare

12:20:26  11   Italiana?

12:20:31  12       A.  It's no longer called that now, but not in the

12:20:34  13   Licata branch.

12:20:40  14       Q.  Licata is a town?

12:20:42  15       A.  Yes, it's a small town.

12:20:45  16       Q.  From what date did you have an account with Banca

12:20:49  17   Popolare Italiana?

12:20:55  18       A.  I've had it for a long time.

12:20:57  19       Q.  Do you still have it?
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12:21:01  20       A.  Well, it's no longer called Banca Popolare Italiana,

12:21:06  21   it's got a different name now, it trades under a different

12:21:09  22   name.

12:21:09  23       Q.  What is it now called?

12:21:11  24       A.  Banca Popolare Siciliano.

12:21:17  25              THE INTERPRETER:  Which translates as "of Sicily"
                                            54
�

12:21:20   1   rather than "of Italy".

12:21:22   2   BY MR. SEMENZA:

12:21:23   3       Q.  Okay.  And where is Licata?

12:21:25   4       A.  Licata is in the province of Agrigento.

12:21:33   5       Q.  Is it in the north or south?

12:21:37   6       A.  It's in the south.

12:21:41   7       Q.  What city did you have that account or do you have

12:21:44   8   that account?

12:21:52   9       A.  Bagheria is the name, which is the province of

12:21:56  10   Palermo.

12:22:01  11       Q.  So with regard to the bank listed on Wynn 2, it's

12:22:05  12   the correct bank name but the city is misidentified?

12:22:12  13       A.  That's correct.

12:22:19  14       Q.  And looking at the top of Wynn 2, there appears to
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12:22:24  15   be some typewritten information where it says, is it "Via

12:22:30  16   Nino Bixio"?  What does that mean to you, if anything?

12:22:43  17       A.  I don't know because my bank used to be ‐‐ obviously

12:22:51  18   it has not only changed name but also address.  It used to

12:22:57  19   be, at the time, a different address, which is Via Diego

12:22:59  20   D'Amico.  At the time this is.

12:23:19  21           I want to go upstairs a second.

12:23:22  22              MR. MIOTTI:  Is it possible he takes a five/ten

12:23:24  23   minutes break?

12:23:30  24   (12.23 p.m.)

12:24:07  25                          (Break taken.)
                                            55
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12:24:07   1   (12:24 p.m.)

12:24:13   2   BY MR. SEMENZA:

12:24:13   3       Q.  Do you know how Wynn obtained the information

12:24:18   4   relating to the Banca Popolare Italiana?

12:24:21   5       A.  I don't clearly understand the question.

12:24:29   6       Q.  Well ‐‐

12:24:31   7       A.  About Wynn.

12:25:14   8       Q.  When you first completed the credit application,

12:25:18   9   when you arrived at Wynn ‐‐
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12:25:21  10              MR. ALBREGTS:  Which document was that?

12:25:23  11              MR. SEMENZA:  Wynn 33.

12:25:25  12              MR. ALBREGTS:  Thank you.

12:25:25  13   BY MR. SEMENZA:

12:25:26  14       Q.  You identified your Credit Suisse account, is that

12:25:29  15   correct?

12:25:31  16       A.  That's correct, sir.

12:25:35  17       Q.  Do you know how Wynn obtained information relating

12:25:39  18   to the Banca Popolare Italiana account?

12:25:51  19       A.  I do not recall, obviously.  Perhaps they asked me

12:25:55  20   where my account in Italy might be, but this is where the

12:26:01  21   payment should have come from, would have come from.

12:26:04  22       Q.  So the payment on any outstanding markers should

12:26:09  23   have come from the Banca Popolare Italiana account?

12:26:15  24       A.  No, from Credit Suisse.

12:26:20  25       Q.  Did you have any conversations with Mr. Pariente
                                            56
�

12:26:23   1   about modifying or changing your bank account information

12:26:28   2   with Wynn?

12:26:34   3       A.  I don't recall.  I signed this document, this is

12:26:38   4   entirely filled out by me.
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12:26:42   5              THE INTERPRETER:  My own addition, we're

12:26:43   6   referring to Wynn 33.

12:26:45   7   BY MR. SEMENZA:

12:26:46   8       Q.  You understand that the markers that we've gone

12:26:47   9   through here today, those were attempted to be ‐‐ those were

12:26:54  10   deposited with your bank?

12:27:03  11       A.  Yes, but in a different branch.

12:27:06  12       Q.  Okay.  And that those markers that are issued in

12:27:10  13   this case were returned unpaid to Wynn?

12:27:21  14              MR. ALBREGTS:  If he knows.  If he knows.

12:27:27  15       A.  I have no information at all about it.  They sent

12:27:30  16   them back because I probably ‐‐ well, because I had no

12:27:33  17   account there at all.  That's why they were returned, to

12:27:37  18   send them.

12:27:42  19   BY MR. SEMENZA:

12:27:42  20       Q.  You never instructed the Banca Popolare Italiana to

12:27:49  21   pay any of the markers that were deposited?

12:27:54  22       A.  I had no communication at all.

12:28:08  23       Q.  And I can't remember if you had identified whether

12:28:12  24   you still have the account or not at the Banca Popolare

12:28:18  25   Italiana which changed its name.
                                            57
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12:28:22   1       A.  Well, it's now called Banca Popolare Siciliana.

12:28:28   2       Q.  And you still have an account there?

12:28:29   3       A.  Yes, I do, but not in the Licata branch.

12:28:32   4       Q.  When did that change take place, the bank name

12:28:37   5   change?

12:28:38   6              MR. ALBREGTS:  Objection to the extent that it

12:28:39   7   assumes facts not in evidence.

12:28:47   8       A.  It changed three times.  So I think it was three or

12:28:50   9   four years ago, Banco Popolare Italiana, and then it was

12:28:53  10   called Banca Popolare di Lodi and then Banca Popolare

12:28:57  11   Siciliana.

12:29:01  12       Q.  And you still have the Credit Suisse account?

12:29:06  13       A.  No, I don't.  It's closed.

12:29:09  14       Q.  When did that account become ‐‐ when did you close

12:29:12  15   that account?

12:29:14  16       A.  In 2011.  I don't recall exactly.

12:29:23  17       Q.  How many bank accounts do you currently have?

12:29:30  18       A.  Two.

12:29:30  19       Q.  Where are those bank account?

12:29:32  20       A.  Banca Popolare Siciliana and Banca Nuova.

12:29:42  21       Q.  How long have you had the Banca Nouva bank account?

12:29:48  22       A.  I think it's about seven years.  Seven to ten years.

12:29:52  23   I can't remember.
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12:29:53  24       Q.  Did you have the Banca Nouva account at the time

12:29:59  25   that you took the trip to Wynn in March and April 2008?
                                            58
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12:30:04   1       A.  No, I don't think so.

12:30:11   2       Q.  At the time you gambled at Wynn in March

12:30:14   3   and April 2008 you simply had the two accounts, the

12:30:17   4   Credit Suisse account and the Banca Popolare Italiana

12:30:22   5   account?

12:30:22   6       A.  That's correct.

12:30:23   7       Q.  Those are personal accounts, or were personal

12:30:26   8   accounts, for you?

12:30:27   9       A.  Yes, personal.

12:30:40  10       Q.  Do you know what the balance of the Credit Suisse

12:30:43  11   account was on March 29 of 2008?

12:30:52  12       A.  Around 2 million and 300,000 euros divided into

12:30:57  13   three accounts, three or four accounts.  Dollars, euros,

12:31:09  14   Swiss francs and sterling, pounds sterling.

12:31:18  15       Q.  Can I see the banking documents?

12:31:21  16              MR. MIOTTI:  Yes.  There is the transfer.  And

12:31:34  17   then the bank statement in euro currency.  And we have the

12:31:38  18   bank statement in ‐‐ this is the best copy of it ‐‐ pounds.

Page 71

103



WYNNLASVEGASmr.barberaFINALdep
12:31:47  19   Then there should be another one in dollars.  We don't have

12:31:53  20   the one in dollars.  And we will need to produce it in the

12:32:01  21   meantime.

12:32:02  22              MR. SEMENZA:  Let's do this, can we give

12:32:05  23   a complete copy to the Court Reporter to mark as exhibit 2

12:32:09  24   and then I'll need a complete copy.

12:32:16  25              MR. ALBREGTS:  Let's go off the record here, if
                                            59
�

12:32:17   1   you don't mind, LJ.

12:32:19   2   (12:32 p.m.)

12:32:19   3                          (Break taken.)

12:34:35   4   (12:51 p.m.)

12:34:35   5              (Exhibit 2 marked for identification)

12:50:56   6   BY MR. SEMENZA:

12:50:56   7       Q.  Mr. La Barbera, I am showing you what has been

12:51:00   8   marked as exhibit 2.  It is comprised of multiple pages that

12:51:06   9   appear to be statements from your Credit Suisse bank

12:51:10  10   account, is that correct?

12:51:13  11       A.  That's correct.

12:51:14  12       Q.  These are photographs of the statements, not the

12:51:16  13   actual statements themselves.
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12:51:20  14       A.  That's correct.

12:51:20  15       Q.  And these documents are being produced pursuant to

12:51:23  16   the court's order requiring that you produce certain

12:51:28  17   financial information, is that correct?

12:51:32  18       A.  That's correct.

12:51:33  19       Q.  Now, the documents ‐‐ rather the photographs ‐‐ are

12:51:40  20   essentially of three different documents, is that correct?

12:51:46  21       A.  That's correct.

12:51:47  22       Q.  Can you identify what three documents are

12:51:51  23   represented in the various photographs that comprise

12:51:56  24   exhibit 2?

12:52:04  25       A.  Practically this is simply the order of payment of
                                            60
�

12:52:12   1   the million dollars in favor of Rambas Marketing, which is

12:52:21   2   a Wynn ‐‐ it's a place where Wynn indicated I should send my

12:52:27   3   monies.

12:52:27   4       Q.  So that is ‐‐ that is the first page of exhibit 2,

12:52:31   5   correct?

12:52:33   6       A.  That's correct.

12:52:34   7       Q.  And these are ‐‐ this photograph on the very first

12:52:39   8   page references the two wire transfers that were made

Page 73

105



WYNNLASVEGASmr.barberaFINALdep
12:52:44   9   in April of 2008?

12:52:48  10       A.  That's correct.

12:52:48  11       Q.  This is your dollar account with Credit Suisse?

12:52:53  12       A.  That's correct.

12:52:54  13       Q.  Do you have ‐‐

12:52:56  14       A.  It is also indicated on the page itself.

12:53:00  15       Q.  Okay.  Is there a particular date that's identified

12:53:05  16   on the statement?

12:53:12  17       A.  In fact, the first payment order took place on 1 of

12:53:16  18   the 4th, 1 April, it's evident, and the second one on

12:53:22  19   3 April.

12:53:23  20       Q.  Is there a date of the statement?

12:53:28  21       A.  Yes, it ranges from 1 April 2008 to 30 April 2008.

12:53:35  22       Q.  Okay, thank you.

12:53:36  23           And you have referenced in your prior testimony that

12:53:42  24   you had a dollar account and a euro account and a franc

12:53:47  25   account, is that correct?
                                            61
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12:53:49   1       A.  That's correct.  Yes, I would add ‐‐ I would add to

12:54:01   2   your list a sterling account also, but we are missing here

12:54:05   3   in the documentation the Swiss franc account which I omitted
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12:54:08   4   to copy.

12:54:09   5       Q.  Okay, so the question I want to ask you is are there

12:54:12   6   different account numbers for these different currency

12:54:17   7   accounts?

12:54:18   8       A.  That's correct.  That's correct.

12:54:21   9       Q.  So with regard to the Credit Suisse bank accounts

12:54:24  10   you actually have, is it four during this period of time?

12:54:29  11       A.  That's correct.  And they are identified by the

12:54:35  12   final number on the account number.

12:54:40  13       Q.  So the dollar account is number 5?

12:54:42  14       A.  (In English): Number 5, euro.  Euro number ‐‐ no,

12:54:56  15   it's euro, yes.  Number zero.  (Answer interpreted): Is

12:55:04  16   zero.  Pounds sterling is number 2.

12:55:23  17       Q.  And so the only account not represented in the

12:55:27  18   documents you produced is the Swiss Bank account?

12:55:31  19       A.  That is correct.

12:55:32  20       Q.  And turning to page 5 of exhibit 2, can you identify

12:55:50  21   what this document is?

12:55:56  22       A.  This is the statement in euros.

12:56:01  23       Q.  And what date range does that statement identify?

12:56:10  24       A.  From the 1st of the 3rd 2008 to the 31st of the 3rd

12:56:15  25   2008.
                                            62
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12:56:19   1              THE INTERPRETER:  As an addition, obviously

12:56:21   2   you're aware that the date and month would be swapped.

12:56:46   3   BY MR. SEMENZA:

12:56:47   4       Q.  Can you identify the first column on the left

12:56:50   5   "addebito"?  What does that mean?

12:57:00   6       A.  These are the ‐‐ what I would call the repos.  It's

12:57:05   7   an investment, repo investment fund, to a total of 951,000.

12:57:11   8   And this is the cash available, liquid monies available.

12:57:21   9   The other one is investment, so in some way it is locked in.

12:57:27  10       Q.  Okay.  So the column on the left with the 951,000

12:57:31  11   are investments, deposits?

12:57:39  12       A.  And it explains where it's coming from.

12:57:49  13              THE INTERPRETER:  I am just clarifying if it's

12:57:50  14   monies going in or coming out.

12:58:03  15       A.  Bonds.

12:58:03  16              THE INTERPRETER:  So the word "addebito" means

12:58:09  17   debt, outcoming.  "Accredito" is incoming money.  So this is

12:58:14  18   money going out of the account.  This is just my own

12:58:17  19   explanation for your clarity.

12:58:19  20              MR. SEMENZA:  And the "accredito" is money coming

12:58:24  21   into the account?

12:58:25  22              THE INTERPRETER:  Credited to the account, coming
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12:58:26  23   into the account.

12:58:27  24   BY MR. SEMENZA:

12:58:28  25       Q.  And the 38 ‐‐ I'm sorry.  March 12, 2008, there is
                                            63
�

12:58:35   1   a deposit from the Monte Carlo Casino?

12:58:41   2       A.  No, this is a financial services company in Monaco,

12:58:52   3   and it's in Place du Casino, which is the address, which

12:58:55   4   means Casino Square but not connected.

12:58:59   5       Q.  Okay, it has nothing to do with the casino?

12:59:02   6       A.  No.  And 1,100,000 were ‐‐ entered the account.

12:59:08   7       Q.  And the balance of the account as of March 31, 2008?

12:59:18   8       A.  Is this ‐‐ is correct.

12:59:20   9       Q.  Correct.

12:59:21  10              MR. ALBREGTS:  Which is correct?

12:59:22  11   BY MR. SEMENZA:

12:59:23  12       Q.  Which is 49,000 ‐‐

12:59:26  13       A.  This amount was invested, and this amount is

12:59:31  14   available and this is the final balance.

12:59:38  15       Q.  So that the record is clear, because it's not going

12:59:41  16   to be clear.  So the debits total 951,098 euros.  The

12:59:51  17   deposits total 1,100,000 euros.  And the balance at the end
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12:59:58  18   of the month is 49,567.06 cents.  Is that correct?

13:00:07  19       A.  That's correct.

13:00:08  20       Q.  Okay.

13:00:21  21       A.  (Pause).  Same one.

13:00:23  22       Q.  Okay.  Now, the last set of photographs, comprising

13:00:35  23   the last three pages of the exhibit, relate to what?

13:00:45  24       A.  This is the pounds sterling account where there are

13:00:53  25   GBP 250,000.  That's it, that's what it is.
                                            64
�

13:01:03   1       Q.  So ‐‐ and these ‐‐ the account relating to pounds

13:01:06   2   sterling is cut‐off, correct?  We don't have clear

13:01:10   3   statements.

13:01:14   4              MR. ALBREGTS:  This part to the right is missing.

13:01:20   5       A.  Yes, the fact that ‐‐ the pounds are indicated in

13:01:23   6   the visible portion of the document.

13:01:26   7   BY MR. SEMENZA:

13:01:27   8       Q.  Okay.  And there is, as referenced in the pages ‐‐

13:01:35   9       A.  So this is, as I carried out a repo.  Do you know

13:01:42  10   what a repo is?  It's a form of investment.

13:01:46  11       Q.  Okay.

13:01:46  12       A.  It's ‐‐ it's a form of investment, basically
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13:01:52  13   I invest this money and I get 3/4 percent back for my

13:01:55  14   investment.

13:01:59  15              MR. ALBREGTS:  And that 3 or 4 percent is

13:02:01  16   reinvested?

13:02:03  17       A.  Yes.

13:02:06  18   BY MR. SEMENZA:

13:02:06  19       Q.  Okay.  So this is ‐‐

13:02:07  20       A.  This is what was ‐‐ what I paid out, and this is

13:02:09  21   what was paid back in.

13:02:11  22       Q.  Okay.

13:02:13  23       A.  Trustee, so this is fixed term trustee.

13:02:16  24       Q.  Okay.  And there is the deposit for 250,000 euros

13:02:25  25   from Bonifico.  What is that?
                                            65
�

13:02:29   1       A.  Bonifico is a bank transfer into my account.

13:02:32   2   "Accredito", which means "to my credit".

13:02:37   3       Q.  From where did it come?

13:02:39   4       A.  These come from London.  It's one of my London

13:02:43   5   companies.

13:02:50   6       Q.  Can you identify the period of which the statement

13:02:55   7   covers?
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13:02:58   8       A.  From the 1st of the 3rd, meaning 1 March, to

13:03:03   9   31 March, both 2008.

13:03:05  10       Q.  Thank you.

13:03:17  11       A.  Something missing.  8 April is also missing.

13:03:23  12   (Pause)

13:03:23  13              MR. ALBREGTS:  No, no, on the record.  It's just

13:03:23  14   a stipulation to keep it confidential to the extent that you

13:03:23  15   need to show the District Attorney's office, that's all.

13:03:29  16              MR. SEMENZA:  So counsel has agreed with regard

13:03:31  17   to exhibit 2 that the set of documents will remain

13:03:34  18   confidential and shall not be publicly disclosed.  If the

13:03:40  19   documents are filed with the court they shall be done

13:03:44  20   pursuant to a formal stipulation to file them under seal.

13:03:51  21              MR. ALBREGTS:  Thank you.  So stipulated,

13:03:52  22   counsel.  And to the extent counsel needs to share them with

13:03:55  23   the District Attorney's office, I understand that that's the

13:03:58  24   only exception to our stipulation here.

13:04:04  25              MR. SEMENZA:  Okay.  With regard to exhibit 2,
                                            66
�

13:04:05   1   those are the only documents you've brought with you today,

13:04:10   2   correct?
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13:04:14   3       A.  That's correct.

13:04:15   4       Q.  Have you made any attempts to obtain other banking

13:04:18   5   documentation that has been requested of you?

13:04:24   6       A.  No, I made a mistake not to bring the statements for

13:04:32   7   the period ending 30 April where it is clearer what

13:04:42   8   represents an investment and what is the total that I had on

13:04:46   9   my account at that time.

13:05:10  10              (Exhibit 3 marked for identification)

13:05:12  11   BY MR. SEMENZA:

13:05:12  12       Q.  Mr. La Barbera, I am showing you what has been

13:05:15  13   marked as exhibit 3.  This document was produced to us by

13:05:18  14   your counsel.  Have you ever seen it before?

13:05:31  15       A.  Yes.  This is ‐‐ this is a question and answer

13:05:39  16   document.

13:05:41  17       Q.  And you have seen this document before.  Did you

13:05:47  18   approve it before it was provided to opposing counsel for

13:05:54  19   Wynn?

13:05:55  20              MR. ALBREGTS:  Objection, vague and ambiguous.

13:05:56  21   My problem, LJ, and it is certainly my problem my side of

13:05:59  22   the table, is how he first saw the document, who went over

13:06:03  23   it with him.  It's not clear to me, so your question was

13:06:06  24   sort of a summary question, if you don't mind laying

13:06:09  25   a little foundation.
                                            67
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13:06:11   1   BY MR. SEMENZA:

13:06:11   2       Q.  Well, did you approve the document that is

13:06:17   3   identified as exhibit 3?

13:06:23   4              MR. MIOTTI:  Can we talk?  No, we cannot talk.

13:06:29   5              MR. ALBREGTS:  You can talk, but it goes on the

13:06:31   6   record.  Whatever you say right now goes on the record.

13:06:35   7       A.  Is this the one we approved?  I do recognize this

13:06:43   8   document.  This is the document we approved.  It was the one

13:06:46   9   where we talked about the questions and the one we

13:06:48  10   interacted on remotely.

13:06:50  11   BY MR. SEMENZA:

13:06:51  12       Q.  Thank you.  May I have that back for a moment?

13:07:05  13       A.  The fact that I don't speak English, the interpreter

13:07:14  14   is very good.

13:07:18  15              THE INTERPRETER:  Even if I say so myself.

13:07:53  16              (Exhibit 4 marked for identification)

13:08:07  17   BY MR. SEMENZA:

13:08:07  18       Q.  Mr. La Barbera ‐‐

13:09:04  19              MR. ALBREGTS:  Do you have these batesstamped at

13:09:06  20   all?

13:09:08  21              MR. SEMENZA:  No, I haven't had a chance.
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13:09:09  22           So I'm showing you what's been marked as exhibit 4.

13:09:12  23   These are documents that have not been bates numbered as of

13:09:16  24   yet.  Could I have you take a look at them and let me know

13:09:19  25   if you recognize them.
                                            68
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13:09:21   1              MR. ALBREGTS:  "Bates number" means they don't

13:09:24   2   have that little number we've been referring to.

13:09:30   3       A.  Yes.  This is my date of arrival, 29 March, and

13:09:33   4   I left on 4 April.  I recognize these dates.

13:09:37   5   BY MR. SEMENZA:

13:09:38   6       Q.  It identifies that you departed on April 5.  Is that

13:09:48   7   incorrect?

13:09:49   8       A.  4 April is when I left.

13:09:53   9       Q.  Did you receive any ‐‐

13:09:55  10              MR. ALBREGTS:  In America we do the month first

13:09:56  11   and the day second.

13:10:04  12       A.  I don't remember.

13:10:05  13   BY MR. SEMENZA:

13:10:05  14       Q.  So it may very well be that you departed the Wynn

13:10:09  15   on April 5 of 2008?

13:10:14  16       A.  It could be.
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13:10:16  17       Q.  When you checked out of the Wynn and departed, did

13:10:21  18   you receive any of these documents?

13:10:27  19              MR. ALBREGTS:  Meaning exhibit 4?

13:10:30  20   BY MR. SEMENZA:

13:10:30  21       Q.  Yes.

13:10:32  22       A.  I do not recall, in all honesty.

13:10:36  23       Q.  Okay.  On the first page of exhibit 4 does it

13:10:39  24   correctly identify your address?

13:10:49  25       A.  The house number is not 4040, but just 40.
                                            69
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13:10:54   1       Q.  Okay.  Everything else is correct with regard to

13:10:57   2   your address?

13:10:57   3       A.  Yes.  "Mondello", everything is spelt correctly,

13:11:05   4   yes.

13:11:05   5       Q.  Let me have you turn to page 2, the title of the

13:11:11   6   document is "Skipped Accounts".  Do you recall making any

13:11:17   7   purchases at the Pro Shop on April 5, 2008?

13:11:29   8       A.  No, what is this amount?  Pro Shop.

13:11:33   9              MR. ALBREGTS:  Is that the golf shop?

13:11:37  10              MR. SEMENZA:  I don't ‐‐

13:11:41  11       A.  (In English): No.
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13:11:42  12   BY MR. SEMENZA:

13:11:43  13       Q.  Do you recall any purchases at the Pro Shop on or

13:11:45  14   around that day?

13:11:51  15       A.  (Answer interpreted): No, no, I don't remember.

13:11:53  16       Q.  Do you recall ever paying the amount that is

13:11:55  17   identified on this document?

13:12:00  18       A.  No.

13:12:01  19       Q.  Let me have you turn to page 3 of exhibit 4.  When

13:12:11  20   you checked out of your room did you receive this folio?

13:12:20  21              MR. ALBREGTS:  Which means this document.

13:12:21  22   BY MR. SEMENZA:

13:12:22  23       Q.  Yes.  Which is page 3.

13:12:25  24       A.  I do not recall.

13:12:26  25       Q.  On your trip to Wynn in March and April of 2008 did
                                            70
�

13:12:31   1   you pay for anything out‐of‐pocket?

13:12:39   2       A.  Not inside the Wynn because everything was on the

13:12:44   3   main bill.

13:12:45   4       Q.  So everything that you received from Wynn was

13:12:51   5   provided as a complimentary?

13:12:59   6       A.  Let's say that they ‐‐ when I started ‐‐ when I paid
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13:13:06   7   I remember, when I settled, I remember Pariente signed the

13:13:10   8   bill.

13:13:11   9       Q.  Okay.  So you didn't have to pay for the bill?

13:13:14  10       A.  No.

13:13:19  11       Q.  Did you review this document with Mr. Pariente at

13:13:22  12   any point in time?

13:13:27  13       A.  No.  I printed this out, I recall, and he signed

13:13:34  14   the ‐‐ what is the bill.

13:13:36  15       Q.  Right.  Okay.  At some point in time you switched

13:13:45  16   rooms during your stay at the Wynn, is that correct?

13:13:49  17       A.  Yes.  After the ‐‐ the transfer.

13:13:58  18              THE INTERPRETER:  A more familiar term.

13:14:01  19       A.  After the quid arrived.

13:14:04  20   BY MR. SEMENZA:

13:14:04  21       Q.  And you switched from what room to what room?

13:14:09  22       A.  First I had a suite, 1,300, it was.  Then, after the

13:14:19  23   money arrived on 4 April, I was taken into a villa complete

13:14:27  24   with swimming pool, a very large estate, and I was on my

13:14:33  25   own.  It was an upgrade as the greens have arrived.
                                            71
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13:14:49   1              MR. ALBREGTS:  You went from the loser suite to
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13:14:51   2   the big loser suite.  Sorry.

13:14:54   3   BY MR. SEMENZA:

13:14:54   4       Q.  Now, do you recall what specific complementaries you

13:14:57   5   were provided with during your stay?

13:15:05   6       A.  No, because there was no agreement, as such, these

13:15:10   7   are all things that they gave to me.  There was no

13:15:15   8   agreement, as such.

13:15:16   9       Q.  Do you have any reason to dispute that the items

13:15:22  10   listed beginning on page 3 of the folio were provided to you

13:15:28  11   as complementaries?

13:15:49  12       A.  Yes, the grill, the restaurant, a few phone calls.

13:15:56  13       Q.  Did you eat at Bartolotta?

13:15:59  14              THE INTERPRETER:  Pardon me, I didn't hear you.

13:16:02  15   BY MR. SEMENZA:

13:16:03  16       Q.  Bartolotta, did you eat at Bartolotta during your

13:16:06  17   stay?

13:16:14  18       A.  Yes, I did.  Also ‐‐ I also ate there.

13:16:18  19       Q.  Do you recall any other restaurants that you ate at

13:16:20  20   other than Bartolotta?

13:16:26  21       A.  Yes, on one occasion I ate at the grill.  Let's see

13:16:33  22   if I can find it.  A small amount so it wouldn't be on this

13:16:47  23   page.  Here we are, "country club grill food", USD 2,211,

13:16:56  24   because the wine was French, special French wine.

13:17:07  25   I remember that.
                                            72
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13:17:09   1       Q.  And the bulk of that charge would have come from the

13:17:13   2   wine?

13:17:17   3       A.  Yes, on this ‐‐ in this entry, yes.

13:17:19   4       Q.  That's the 04‐04‐08 entry?

13:17:31   5       A.  That's correct.

13:17:32   6       Q.  You see up above on 04‐03‐08 the Bartolotta food

13:17:36   7   entry?

13:17:39   8       A.  Yes.

13:17:39   9       Q.  Do you recall what you ordered during that meal?

13:17:43  10       A.  No, I don't.  No way.

13:17:46  11       Q.  Do you know why the bill was USD 1,400?

13:17:54  12       A.  I don't remember, because this was on the ‐‐

13:17:58  13   I remember the grill and the wine.  This one, frankly, no.

13:18:10  14       Q.  Okay.  Do you recall whether the meal at the Country

13:18:20  15   Club grill was in the evening or a lunch?

13:18:25  16       A.  It was lunch.

13:18:32  17       Q.  With regard to the Bartolotta, do you recall whether

13:18:35  18   that was lunch or dinner?

13:18:41  19       A.  The first day, Bartolotta.  In order to welcome me

13:18:56  20   I ‐‐ as soon as I arrived in the evening I went to eat with
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13:19:02  21   Mr. Alex Pariente.

13:19:05  22       Q.  And you had dinner with Alex at Bartolotta?

13:19:10  23       A.  Yes, we had dinner together, and I remember now this

13:19:13  24   is being invoked by the dates I see.

13:19:17  25       Q.  And that was on March 29?
                                            73
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13:19:20   1       A.  That's correct.

13:19:21   2       Q.  And what do you recall your conversation with

13:19:24   3   Mr. Pariente to be?

13:19:31   4       A.  It was very general conversation, small talk,

13:19:38   5   nothing ‐‐

13:19:42   6       Q.  Did you discuss your gambling?

13:19:45   7       A.  Yes, we talked about playing, gambling, gaming.

13:19:52   8       Q.  What did you discuss about gambling specifically?

13:19:57   9       A.  Once again, it was very, very general in nature,

13:20:01  10   I don't really recall, I'm not sure.  We talked about Las

13:20:07  11   Vegas and he explained to me something about the city.  It

13:20:11  12   was my first time.

13:20:16  13       Q.  Did you discuss your credit line at all?

13:20:22  14       A.  Well, he already was aware about ‐‐ of the credit

13:20:25  15   line.
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13:20:25  16       Q.  So when you had dinner you had already completed the

13:20:29  17   paperwork?

13:20:32  18       A.  I think this must have been before dinner, because

13:20:37  19   the first evening (and I can remember this), two hours after

13:20:43  20   my arrival in Las Vegas (I'm sure about this) I had USD

13:20:51  21   700,000, as soon as I arrived.  Can I say this?

13:21:01  22       Q.  So you ‐‐ when you arrived you won immediately?

13:21:05  23       A.  Yes.

13:21:06  24       Q.  And the gambling that you did at Wynn was

13:21:10  25   exclusively roulette or did you gamble in other games?
                                            74
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13:21:17   1       A.  Exclusively roulette.

13:21:18   2       Q.  Did you play any slot machines at all?

13:21:24   3       A.  Just like that.

13:21:28   4       Q.  A little?

13:21:29   5       A.  Yes, just a little.

13:21:40   6       Q.  But no Blackjack, no baccarat?

13:21:43   7       A.  No, no, no.

13:21:44   8       Q.  Just roulette?

13:21:49   9       A.  Yes.

13:21:49  10       Q.  So, during your dinner with Mr. Pariente, did you
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13:21:52  11   discuss your winnings?

13:21:57  12       A.  He knew about my winnings.

13:21:58  13       Q.  How do you know that he knew about your winnings?

13:22:06  14       A.  Because everything is ‐‐ everything feeds back to

13:22:09  15   him, nothing escapes the various watchful eyes.

13:22:13  16       Q.  Did Mr. Pariente give you his cellphone number?

13:22:21  17       A.  Yes, I think so.  I think so.

13:22:23  18       Q.  And if you needed anything during your stay you

13:22:25  19   could call him?

13:22:26  20       A.  Yes, that's right, that's right.

13:22:32  21       Q.  When you arrived at the Wynn did you get a players'

13:22:37  22   card or red card?

13:22:39  23       A.  Yes.

13:22:41  24       Q.  And did you use that red card while you were

13:22:44  25   gambling?
                                            75
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13:22:50   1       A.  I don't remember whether we had to actually hand it

13:22:53   2   out in order to play, but it was a card on which they

13:22:59   3   would ‐‐ which they would swipe or load amenities onto.  So

13:23:08   4   at the time of settling the bill I would give them this

13:23:12   5   card.
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13:23:14   6       Q.  So if Alex wasn't present and you were having a meal

13:23:18   7   how was it that you were provided with a complimentary?

13:23:25   8       A.  They would let me have the bill, I would give them

13:23:28   9   this card and then I would sign the bill.

13:23:30  10       Q.  Okay.  Do you recall anything else about the

13:23:34  11   conversation you had with Alex the first day you arrived?

13:23:40  12       A.  No.

13:23:46  13       Q.  The second ‐‐ the second entry for Bartolotta was

13:23:50  14   on April 3, 2008.  Do you recal whether that was lunch or

13:23:56  15   dinner?

13:24:00  16       A.  No, frankly not.

13:24:02  17       Q.  Do you recall whether Mr. Pariente was with you

13:24:05  18   during that meal?

13:24:06  19       A.  No only once did we eat together.

13:24:08  20       Q.  Did you eat with anyone else during your stay?

13:24:13  21       A.  With ‐‐ what's his name? ‐‐ Dell'Utri, whom I met in

13:24:24  22   Las Vegas.

13:24:25  23       Q.  And who was that?

13:24:31  24       A.  A person from Rome who I knew.

13:24:34  25       Q.  Oh, okay.  He was present with you during your trip?
                                            76
�
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13:24:38   1       A.  No, I met him there.

13:24:42   2       Q.  You had known him before you met him?

13:24:47   3              THE INTERPRETER:  Just to clarify, not that they

13:24:49   4   met for the first time but they bumped into each other

13:24:52   5   there, that was my mistranslation.

13:24:53   6   BY MR. SEMENZA:

13:24:54   7       Q.  Okay.  How do you spell his name?

13:24:59   8       A.  That's D‐E‐L‐L'U‐T‐R‐I.

13:25:09   9       Q.  Did you gamble with him at all?

13:25:14  10       A.  No, he played another game ‐‐ I'm not sure what the

13:25:23  11   name of this game is ‐‐ baccarat.

13:25:26  12       Q.  Did you watch him gamble at all?

13:25:29  13       A.  Yes, yes, I also did that.

13:25:31  14       Q.  Did he watch you gamble?

13:25:35  15       A.  Sometimes, I think so, yes.

13:25:37  16       Q.  How long would you estimate you spent with him

13:25:39  17   watching each other gamble?

13:25:44  18       A.  I don't remember this.

13:25:45  19       Q.  Was it hours over multiple days?

13:25:51  20       A.  No.  No.

13:25:53  21       Q.  Was he present with you on April 3 of 2008?

13:26:00  22       A.  3 April, 2008.  Yes.  Because we bumped into each

13:26:07  23   other on 30 March.

13:26:11  24       Q.  And how long did he stay at the Wynn?
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13:26:16  25       A.  He stayed beyond my departure.
                                            77
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13:26:19   1       Q.  And he was in fact staying at the Wynn, not some

13:26:21   2   other casino?

13:26:23   3       A.  He was staying at the Wynn.  He was definitely at

13:26:26   4   the Wynn.

13:26:27   5       Q.  And you just saw each other in the casino, is how

13:26:30   6   you bumped into each other?

13:26:32   7       A.  That's correct.  Inside, on the casino floor.

13:26:35   8       Q.  And how did you know him before you saw him at Wynn?

13:26:42   9       A.  Because he's Sicilian, I've known his family all my

13:26:48  10   life.

13:26:49  11       Q.  Is he a close friend of yours?

13:26:51  12       A.  By "close", he's a friend.

13:26:58  13       Q.  Do you socialize together?

13:27:02  14       A.  When I'm in Rome, yes.

13:27:04  15       Q.  How many days would you estimate that you spent time

13:27:07  16   with him while either one of you were gambling?

13:27:14  17       A.  You mean in Las Vegas?

13:27:17  18       Q.  Yes.

13:27:20  19       A.  The time I was there, and he was playing a different
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13:27:26  20   game and I was a different game.

13:27:29  21              MR. ALBREGTS:  For the record, I'll make

13:27:31  22   an objection to this line of questioning on the basis of

13:27:34  23   relevance.

13:27:36  24   BY MR. SEMENZA:

13:27:36  25       Q.  Did you two consume alcohol together?
                                            78
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13:27:42   1       A.  Yes, the alcohol was continually being brought and

13:27:48   2   flowing.

13:27:48   3       Q.  Where did you consume alcohol with him?

13:27:52   4       A.  At the tables.

13:27:53   5       Q.  At the table.

13:28:03   6           Do you recall whether you ate with him at all?

13:28:10   7       A.  I think so, once.

13:28:12   8       Q.  Could it have been Bartolotta on April 3?

13:28:16   9       A.  It could have been.  Frankly, I don't recall, but it

13:28:19  10   could have been.  Perhaps ‐‐ the grill I would ‐‐ I would

13:28:23  11   guess that grill has a greater degree of certainty or

13:28:28  12   possibility between the two.

13:28:29  13       Q.  Okay.  And did you receive some spa services while

13:28:33  14   you were at Wynn?
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13:28:37  15       A.  No.

13:28:38  16       Q.  Did you get a massage at all?

13:28:42  17       A.  (In English): No, no, no.

13:28:49  18       Q.  And could you identify his name once again, your

13:28:53  19   friend?

13:28:56  20              THE INTERPRETER:  Of this gentleman?  Shall

13:28:57  21   I spell it out for you?  D‐E‐L‐L'U‐T‐R‐I.

13:29:09  22              MR. SEMENZA:  Dell'Utri.

13:29:11  23              THE INTERPRETER:  Yes.

13:29:11  24   BY MR. SEMENZA:

13:29:13  25       Q.  What's his first name?
                                            79
�

13:29:14   1       A.  (Answer interpreted): Alberto.

13:29:17   2              THE INTERPRETER:  That's like Albert but with

13:29:19   3   an O at the end of it.

13:29:21   4   BY MR. SEMENZA:

13:29:21   5       Q.  To your knowledge did he gamble on credit?

13:29:28   6       A.  I think so.

13:29:33   7       Q.  Did you discuss with him at all obtaining credit or

13:29:39   8   paying back any credit at Wynn?

13:29:45   9       A.  He often went to Las Vegas and I bumped into him,
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13:29:54  10   but he would spend months in Las Vegas.  (In English): Yes.

13:29:59  11       Q.  Did you discuss with him how credit worked in Las

13:30:01  12   Vegas?

13:30:03  13       A.  (Answer interpreted): No, no no.  We practically

13:30:07  14   spoke about gaming meaning the actual playing, that's all.

13:30:11  15       Q.  You didn't discuss with him any of the markers?

13:30:15  16       A.  (In English): No, no, no.

13:30:16  17       Q.  Do you know whether Mr. Dell'Utri was or had a host?

13:30:31  18       A.  (Answer interpreted): I think that he must have been

13:30:32  19   a guest of Wynn, because I don't think he could have spent

13:30:36  20   two months there on his own, two or three months even.

13:30:43  21       Q.  And you gambled with him on other ‐‐ at other times?

13:30:48  22       A.  No.

13:30:48  23       Q.  That's the only time that you gambled with him was

13:30:51  24   at Wynn?

13:30:59  25       A.  At the time we met in Las Vegas, because normally we
                                            80
�

13:31:03   1   meet in Rome and the closest we get is to have dinner

13:31:08   2   together, to have a meal together.

13:31:09   3       Q.  So the only time that you gambled with him was in

13:31:13   4   Las Vegas?
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13:31:15   5       A.  I did not gamble with him, he played ‐‐ he was

13:31:17   6   gambling, he was playing one game, I was playing a different

13:31:21   7   one.

13:31:21   8       Q.  Okay.  But that's the only time that you've been in

13:31:24   9   a casino together?

13:31:26  10       A.  That's correct, yes.

13:31:28  11       Q.  Do you know if Alex Pariente was his host?

13:31:35  12       A.  I think so.

13:31:36  13       Q.  You think he was.  Did you and Mr. Dell'Utri and

13:31:41  14   Alex ever meet together?

13:31:51  15       A.  It could be, I think so.  Because he was always

13:31:58  16   touring around and he was going around the casino.

13:32:04  17       Q.  Did Mr. ‐‐ strike that.

13:32:36  18           Do you want to take a break?

13:32:40  19       A.  If it's appropriate.

13:32:42  20              MR. SEMENZA:  Why don't we take ‐‐

13:32:45  21              MR. ALBREGTS:  What time are you going to finish?

13:32:48  22              MR. SEMENZA:  I don't know.  I'm going as quickly

13:32:49  23   as I can.  I've probably got a couple more hours.

13:33:54  24   (1:33 p.m.)

13:34:04  25                         (Lunch recess.)
                                            81
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14:16:30   1   (2:16 p.m.)

14:16:35   2   BY MR. SEMENZA:

14:16:35   3       Q.  Mr. La Barbera, one of the allegations or assertions

14:16:39   4   that you've made in this particular case is that you are

14:16:41   5   a compulsive gambler or have a gambling addiction.

14:16:51   6       A.  Yes, I practically do.

14:16:55   7       Q.  Practically do.  Do you have a gambling addiction?

14:17:01   8       A.  Yes, I do.

14:17:02   9       Q.  And when did you first believe that you had

14:17:06  10   a gambling addiction?

14:17:17  11       A.  This is quite a few years ago.

14:17:19  12       Q.  Okay.  Approximately how many years ago?

14:17:23  13       A.  20 years ago, roughly.

14:17:27  14       Q.  And when were you first formally diagnosed as

14:17:32  15   a compulsive gambler, if ever?

14:17:40  16       A.  No, there was no diagnosis, as such.  The issue is

14:17:45  17   that lately, as well, I have received a diagnosis.

14:17:58  18       Q.  When did you receive a diagnosis?

14:18:08  19       A.  Six months ago.

14:18:09  20       Q.  By whom did you obtain that diagnosis from?

14:18:18  21       A.  A professor, meaning, I believe, a senior doctor.

14:18:21  22   A high, senior doctor in Rome.

14:18:27  23       Q.  And what is that doctor's name?
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14:18:37  24       A.  I don't recall.  I don't recall what his name was.

14:18:43  25       Q.  And are you currently seeking treatment?
                                            82
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14:18:49   1       A.  No, there is no treatment.  It's a problem which

14:18:58   2   means that when I'm outside the casino I'm perfectly okay.

14:19:02   3   The problem is once I'm inside.

14:19:09   4       Q.  I believe you had testified that you haven't gambled

14:19:12   5   for approximately a year?

14:19:14   6       A.  Yes, around a year, yes.

14:19:18   7       Q.  Did you obtain ‐‐ what was the specific diagnosis

14:19:25   8   that you obtained relating to your gambling?

14:19:33   9       A.  I didn't understand the question.

14:19:36  10       Q.  You said you are a compulsive gambler.  Is that the

14:19:40  11   specific diagnosis that you were given?

14:19:47  12       A.  Yes, on the basis of the test we carried out, it has

14:19:53  13   emerged that I am dependent on gambling due to my

14:19:58  14   temperament.

14:20:00  15       Q.  Do you have an understanding as to whether gambling

14:20:03  16   addiction in the state of Nevada is a defense to the

14:20:08  17   repayment marks or not?

14:20:12  18              MR. ALBREGTS:  Objection.  Objection to the
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14:20:14  19   extent it calls for a legal conclusion.

14:20:18  20       A.  I don't know, I have no idea.

14:20:21  21   BY MR. SEMENZA:

14:20:24  22       Q.  Did you ever inform Mr. Pariente that you had

14:20:28  23   a gambling addiction?

14:20:31  24       A.  No, I didn't.

14:20:36  25       Q.  Did you ever inform anyone at Wynn that you had
                                            83
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14:20:39   1   a gambling addiction?

14:20:43   2       A.  No.

14:20:49   3       Q.  Do you ‐‐ when you were at the Wynn in March

14:21:00   4   and April of 2008 were you under any ‐‐ the influence of any

14:21:05   5   medication, legally prescribed medication?

14:21:13   6       A.  No.

14:21:14   7       Q.  Did you take any medication at all on your trip?

14:21:21   8       A.  No.  A lot of alcohol because they kept on bringing

14:21:24   9   it to the tables.

14:21:28  10       Q.  But you took no medication of any kind?

14:21:32  11       A.  No.

14:21:33  12       Q.  Did you consume any illegal narcotics or drugs while

14:21:40  13   you were at the Wynn in Las Vegas?
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14:21:42  14       A.  No.

14:21:42  15       Q.  The only drug that you utilized was alcohol?

14:21:50  16       A.  Yes, that's correct.

14:21:52  17       Q.  Are you an alcoholic?

14:21:56  18       A.  No, I'm not.

14:21:57  19       Q.  Is it fair to say that you drink in moderation?

14:22:02  20       A.  Yes, but it's as though you are encouraged to drink.

14:22:14  21       Q.  No one forced you to consume alcoholic beverages at

14:22:18  22   the Wynn during your trip there, did they?

14:22:26  23       A.  No, but these people kept on coming to the tables,

14:22:30  24   and they were usually attractive women and they kept on

14:22:39  25   bringing drinks.
                                            84
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14:22:40   1       Q.  Did they bring you drinks without you ordering them?

14:22:45   2       A.  Yes, without me ordering them.

14:22:47   3       Q.  What types of alcoholic beverages did you consume

14:22:52   4   during your trip at Wynn?

14:22:54   5       A.  Cognac, whiskey, grappa, a bit of everything.

14:23:07   6       Q.  And how would these individuals that brought you the

14:23:10   7   drinks know what kind of drinks you wanted unless you had

14:23:16   8   ordered them?
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14:23:22   9       A.  They would turn up with a tray, with a variety of

14:23:25  10   drinks, brandy, cognac, whiskey and so on, and they just

14:23:31  11   said, "Which one would you like?"  And so on.

14:23:42  12       Q.  Were you intoxicated the entire time you were at

14:23:47  13   Wynn during your trip in March and April of 2008?

14:23:58  14       A.  Especially when I was gambling because they kept on

14:24:02  15   supplying.

14:24:02  16       Q.  Did you think or consume alcoholic beverages while

14:24:06  17   you weren't gambling?

14:24:11  18       A.  Wine, when having a meal.

14:24:14  19       Q.  Did you consume any alcoholic beverages while in

14:24:19  20   your hotel room or villa?

14:24:25  21       A.  One night we drank a bottle of champagne.

14:24:30  22       Q.  By "we" who do you mean?

14:24:41  23       A.  It was with Dell'Utri, another person who was

14:24:48  24   a friend of Dell'Utri's, I think there were three, perhaps

14:24:53  25   four of us.
                                            85
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14:24:56   1       Q.  This was in your room?

14:24:59   2       A.  Yes, in the villa.

14:25:02   3       Q.  And was the champagne ‐‐ how many bottles of
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14:25:06   4   champagne did you consume?

14:25:08   5       A.  I think it was two.

14:25:13   6       Q.  Do you remember specifically what day it was?

14:25:16   7       A.  No, I don't, but from when I was moved from a room

14:25:25   8   to the villa because all this happened at the villa so it

14:25:31   9   was after I moved to the villa.

14:25:34  10       Q.  And did you order the champagne or did they bring

14:25:38  11   it?

14:25:39  12       A.  They brought it.

14:25:53  13       Q.  So while you were dining at the Wynn you did in fact

14:25:58  14   consume alcoholic beverages?

14:26:06  15       A.  At dinner I mainly had wine.

14:26:09  16       Q.  By "mainly" did you only have wine or did you have

14:26:14  17   other drinks at times?

14:26:19  18       A.  At the moment I don't recall.  What I do recall very

14:26:24  19   clearly was when I was gambling they kept on bringing full

14:26:29  20   trays of whiskey, cognac.

14:26:41  21       Q.  When you were gambling and consuming alcoholic

14:26:45  22   beverages at any point in time did you decline any of their

14:26:51  23   offers for alcoholic beverages?

14:26:54  24       A.  I think more than once.  I don't remember, this was

14:27:00  25   eight years ago.
                                            86
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14:27:02   1       Q.  You think you did decline their offering of

14:27:04   2   alcoholic beverages?

14:27:06   3       A.  Yes, I think so.  Sometimes, yes.

14:27:12   4       Q.  Did you ever get physically ill or vomit as a result

14:27:17   5   of your alcohol consumption while you were at the Wynn?

14:27:23   6       A.  One night, I think.

14:27:26   7       Q.  One night?

14:27:29   8       A.  I don't recall.  Second, third night, perhaps.

14:27:32   9       Q.  Was it when ‐‐

14:27:35  10       A.  I was very ill.

14:27:36  11       Q.  Was it in the villa or was it in the original room?

14:27:44  12       A.  Just one moment, please.  This schedule helps me to

14:27:50  13   recall the date.  First day, second day, I think it must

14:28:00  14   have been the third day.

14:28:02  15       Q.  Were you in the villa at that point in time?

14:28:04  16       A.  No, I was only in the villa for two nights.

14:28:11  17       Q.  So this would have been what day that you ‐‐ or what

14:28:14  18   evening you got sick on?

14:28:21  19       A.  I think it was on the 4th, perhaps the 3rd.

14:28:24  20       Q.  Of April?

14:28:27  21       A.  Of April, yes.

14:28:29  22       Q.  Did you consume any alcoholic beverage ‐‐ go ahead.
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14:28:35  23       A.  The 31st.  But simply because the dates are the

14:28:39  24   wrong way round.  The 31st of March or 1st of April.

14:28:44  25       Q.  Okay.
                                            87
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14:28:45   1       A.  31st of March or 1st of April.

14:28:48   2       Q.  So that's the evening that you were so intoxicated

14:28:51   3   that you were physically ill and vomiting?

14:28:58   4       A.  Yes, that's correct.

14:29:00   5       Q.  And did anyone witness you vomiting?

14:29:08   6       A.  The next day I told Dell'Utri that I had been ill.

14:29:13   7       Q.  Did you tell Alex Pariente that you had been ill?

14:29:17   8       A.  No.  Alex ‐‐ I didn't see Alex that often.

14:29:23   9       Q.  Did you consume alcoholic beverages at any point in

14:29:27  10   time after the evening that you were ill?

14:29:32  11       A.  No, the day after I turned down every offer,

14:29:35  12   I didn't drink.

14:29:36  13       Q.  So from the point in time that you got sick on the

14:29:40  14   31st or the 1st you didn't consume any alcoholic beverages?

14:29:45  15       A.  Not the following day, no.  For one day, not.

14:29:51  16       Q.  So for one day you didn't drink, but the following

14:29:54  17   day you started consuming alcohol again?
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14:29:57  18       A.  Yes, I think I did drink something the day after

14:30:00  19   that, yes.

14:30:02  20       Q.  But was it ‐‐

14:30:06  21       A.  We would need to have a recording device in our

14:30:10  22   brain to remember everything.

14:30:12  23       Q.  Is it fair to say that you consumed less alcohol

14:30:16  24   after you vomited at the Wynn on those following days?

14:30:26  25       A.  Yes, I think so.
                                            88
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14:30:28   1       Q.  And you consumed substantially less alcohol those

14:30:31   2   following days?

14:30:35   3       A.  Yes, yes, substantially less.

14:30:42   4       Q.  Do you remember the evening that you were so ill

14:30:46   5   that you were vomiting?

14:30:49   6       A.  I remember that I vomited and I had a headache, and

14:30:56   7   a stomach ache, and I remember this very well.

14:31:00   8       Q.  And that was the only time that you were physically

14:31:05   9   ill while you were staying at the Wynn?

14:31:08  10       A.  Yes, because I ‐‐ I couldn't get to sleep for three

14:31:12  11   nights practically, what with the jet lag and everything

14:31:17  12   else, I just couldn't get any shut eye at all.
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14:31:33  13       Q.  And the night that you got ill, was that the night

14:31:37  14   that you had Dell'Utri other people in your room?

14:31:42  15       A.  No.

14:31:43  16       Q.  That came after, correct?

14:31:46  17       A.  Yes.  Well, I don't really recall because, with

14:31:56  18   Dell'Utri and so on, that happened in the villa.

14:31:59  19       Q.  Okay, so ‐‐

14:32:02  20       A.  So when I felt ill that was in my room, perhaps the

14:32:06  21   day before.  I don't remember.

14:32:18  22       Q.  And you've never been diagnosed as an alcoholic?

14:32:25  23       A.  No.  I like to drink wine and ‐‐ mainly.

14:32:30  24       Q.  Have you ever had any health issues associated with

14:32:35  25   alcohol consumption?
                                            89
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14:32:37   1       A.  No.  That was an acute intoxication.

14:32:48   2       Q.  Did the physical appearance of the employees that

14:32:52   3   brought you alcoholic beverages influence you into drinking

14:32:58   4   them?

14:33:00   5       A.  Very much so.  Very much so.

14:33:03   6       Q.  And were they primarily attractive women?

14:33:08   7       A.  Exclusively.  Very beautiful.
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14:33:32   8       Q.  As part of your defenses ‐‐ let me ask a better

14:33:41   9   question.

14:33:41  10           One of your defenses, as I understand it, in this

14:33:45  11   case is that Mr. Pariente made various misrepresentations to

14:33:49  12   you.  Is that correct?

14:33:55  13       A.  That is absolutely correct.

14:33:57  14       Q.  What specific misrepresentations did he make to you?

14:34:07  15       A.  In any way did he explain to me what things meant

14:34:15  16   and how the system, the credit line system, operated in the

14:34:22  17   town of Las Vegas.  He omitted this completely.

14:34:27  18       Q.  What specifically did he not tell you?

14:34:32  19       A.  That, for example, in the way the credit worked,

14:34:38  20   that practically what you were signing was ‐‐ well,

14:34:44  21   I thought that what I was signing was simply to obtain chips

14:34:53  22   or some kind of receipt.  I never thought this, because the

14:34:57  23   agreement was if I lose I'll transfer the money back to you.

14:35:01  24   And then all these requests arrived.  And then I asked

14:35:15  25   Pariente for an increase in credit because I would say to
                                            90
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14:35:21   1   him that the transfer was on its way, and he increased the

14:35:27   2   credit line as a result.  Up until 1 million.
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14:35:34   3       Q.  So ‐‐ and again I just want to understand the basis

14:35:39   4   for your claim that he made misrepresentations.

14:35:51   5       A.  Because he omitted to explain what the local system

14:35:55   6   was.  I did not go how things worked in Las Vegas.

14:35:59   7       Q.  Did he ever tell you anything specifically that you

14:36:01   8   believe was false as opposed to just not explaining how

14:36:10   9   credit worked?

14:36:25  10       A.  About payment, timescales, for example.  I don't

14:36:29  11   really recall precisely, because I then sent him to hell on

14:36:34  12   the phone and sent him to the devil.  So we never spoke

14:36:39  13   again.

14:36:40  14       Q.  What did ‐‐ go ahead.

14:36:44  15       A.  And then everything happened, as you know, because

14:36:52  16   in the markets, markers, which reached my bank in Italy,

14:36:58  17   I never heard anything about this, I never knew anything

14:36:59  18   about this.  I received a District Attorney's notification

14:37:05  19   and basically a mandate for my arrest.  That's all I knew.

14:37:12  20       Q.  When you left the Wynn, after your trip was

14:37:16  21   concluded, did you have an understanding that you had

14:37:19  22   an outstanding balance of USD 1 million?

14:37:25  23       A.  No.

14:37:26  24       Q.  Was it your understanding that you had a zero

14:37:29  25   balance when you left the Wynn?
                                            91
�
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14:37:31   1       A.  Yes, zero, yes.

14:37:34   2       Q.  How did you or why did you have the understanding

14:37:37   3   that you owed nothing to the Wynn when you left?

14:37:44   4       A.  Because I had effected a transfer.

14:37:48   5       Q.  Now, Mr. Pariente never told you when you left that

14:37:51   6   you had a zero balance.  Is that correct?

14:38:01   7       A.  With Mr. Pariente we had what I would call a "fight"

14:38:06   8   on the phone later.  And since then all I received was one

14:38:13   9   threat, that unless I paid whatever was outstanding, I would

14:38:20  10   be arrested.

14:38:22  11       Q.  And where did ‐‐ where did that threat come from?

14:38:25  12   Was that in writing?

14:38:29  13       A.  No, this was on the phone.

14:38:31  14       Q.  Mr. Pariente told you?

14:38:32  15       A.  Yes.

14:38:33  16       Q.  What did he specifically say?

14:38:37  17       A.  He said to me that unless I paid within 90 days he

14:38:44  18   would have sent everything to the District Attorney, and

14:38:49  19   I could never more ‐‐ never again set foot in the

14:38:53  20   United States of America.  And this is why I've not been to

14:38:59  21   the United States for eight years because I'm afraid I might
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14:39:02  22   be apprehended and arrested.

14:39:05  23       Q.  Have you made any payments to the Clark County

14:39:08  24   District Attorney's office relating to the alleged

14:39:11  25   outstanding balance?
                                            92
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14:39:12   1       A.  No, never.  I wrote a letter.

14:39:17   2       Q.  You wrote a letter?

14:39:21   3       A.  Yes, directly to the District Attorney's office and

14:39:25   4   I explained my situation.

14:39:28   5       Q.  Do you have a copy of that letter?

14:39:31   6       A.  I do, at home.

14:39:33   7       Q.  Can you please provide.  Not now, but ‐‐

14:39:42   8       A.  Yes, I can.

14:39:43   9       Q.  What is ‐‐ what were the contents of the letter?

14:39:47  10   What did you say in the letter?

14:39:48  11       A.  I explained that at the Wynn they kill gamblers.

14:39:58  12       Q.  And what do you mean by "they kill gamblers"?

14:40:03  13   Explain that.

14:40:05  14       A.  They drive them to death, because if I had continued

14:40:09  15   continued to be in Las Vegas and continued to send more

14:40:12  16   money onto my account then they would have permitted me 2
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14:40:17  17   million, 3 million, 4 million, and so on.  And this is

14:40:20  18   a call to ‐‐ it's an encouragement to gambling.

14:40:30  19           So in Europe, if this had happened here in Europe,

14:40:37  20   I would have dragged Wynn into court and I would probably

14:40:43  21   have won as well.  Because the encouragement to gambling

14:40:50  22   is ‐‐ is what effectively happened.

14:40:56  23           And Las Vegas has its own ad hoc legal system and it

14:41:03  24   has laws which are in favor of casinos.  This is a fact,

14:41:08  25   this is the truth, and what happens there is illegal in
                                            93
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14:41:14   1   Europe and this means killing gamblers.

14:41:22   2           This is why Pariente, for me, is a gangster.

14:41:30   3       Q.  After you left the Wynn how many conversations did

14:41:35   4   you have with Mr. Pariente?

14:41:39   5       A.  I don't remember.  Two, maybe three, and then I sent

14:41:43   6   him to hell.

14:41:45   7       Q.  And these were all phone calls?

14:41:48   8       A.  Yes.

14:41:51   9       Q.  And did Mr. Pariente identify during those

14:41:56  10   conversations that the Wynn was claiming that you owed

14:41:59  11   an additional USD 1 million?
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14:42:04  12              THE INTERPRETER:  You said "million"?

14:42:05  13   BY MR. SEMENZA:

14:42:05  14       Q.  Million.

14:42:09  15       A.  Yes, he did say that.  And he threatened me and

14:42:14  16   said, "You're going to get arrested if you ever come to the

14:42:18  17   States."  Why didn't he say that to me before?

14:42:21  18       Q.  Before when?

14:42:24  19       A.  When I arrived.  When I was there.  He should have

14:42:28  20   said, "This the way it works here."  Not just being ‐‐ as

14:42:38  21   soon as my money arrived then they would increase the credit

14:42:42  22   line.

14:42:44  23       Q.  And in response to him identifying that you owed USD

14:42:47  24   1 million what did you tell him?

14:42:54  25       A.  I told him to fuck off.
                                            94
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14:42:56   1       Q.  Is it because you didn't believe you had signed the

14:43:05   2   markers or was it because you didn't believe you owed the

14:43:07   3   money?  Or what was the reason you told him you weren't

14:43:11   4   going to pay?

14:43:18   5       A.  Because they were misleading and, in my view, I had

14:43:23   6   paid everything through my transfers.  Full stop.
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14:43:39   7       Q.  Going back to my original questions, is your issue

14:43:42   8   relating to the misrepresentations that Mr. Pariente didn't

14:43:47   9   explain to you how credit would work as opposed to making

14:43:54  10   a specific statement that was false?

14:43:57  11       A.  Yes, he didn't ‐‐ he omitted to explain how the

14:44:00  12   whole system works in Las Vegas.  The fact that there was no

14:44:05  13   arrest, because if ‐‐ if you ring me up later and threaten

14:44:15  14   me of arrest it's one thing.  I didn't know that what I was

14:44:21  15   signing was an IOU was really a check.

14:44:24  16       Q.  And that's your understanding now, that it was

14:44:26  17   a check?

14:44:33  18       A.  I understand that now.

14:44:34  19              MR. ALBREGTS:  Objection.  Vague and ambiguous as

14:44:35  20   to whether he understands what a check is under American

14:44:39  21   law.  I just made an objection.

14:44:51  22              THE INTERPRETER:  We should answer the question.

14:44:52  23   yes?  No, we've answered the question.

14:44:53  24              MR. ALBREGTS:  You've answered the question.  I'm

14:44:56  25   not as quick as you guys, I got a little jet lag here.
                                            95
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14:45:03   1   BY MR. SEMENZA:
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14:45:04   2       Q.  So there was nothing ‐‐ just so that the record is

14:45:06   3   clear ‐‐ there was nothing that Mr. Pariente said that was

14:45:09   4   false, the issue is he didn't explain what the terms of

14:45:14   5   credit were or meant.

14:45:23   6              MR. ALBREGTS:  Objection to the extent it

14:45:24   7   misstates his prior testimony.  Go ahead.

14:45:35   8       A.  To me he was misleading, and perhaps he gets

14:45:42   9   a percentage on people's losses, perhaps.  So ‐‐

14:45:48  10   BY MR. SEMENZA:

14:45:48  11       Q.  I understand what you're saying, but the question is

14:45:52  12   did he say something that was false or did he just not tell

14:45:56  13   you something that you believed you should have been

14:45:59  14   informed?

14:46:03  15       A.  Sir, he was not clear.  He was not clear.  For

14:46:07  16   a person who goes to Vegas for the first time, he was not

14:46:12  17   clear.  He did not explain how things work and what you

14:46:17  18   shouldn't do.

14:46:17  19       Q.  Mr. Pariente knew that you were an experienced

14:46:21  20   gambler, is that correct?

14:46:24  21              MR. ALBREGTS:  Objection.  There has been no

14:46:24  22   establishment that he's an experienced gambler.

14:46:34  23   BY MR. SEMENZA:

14:46:35  24       Q.  You can answer the question.

14:46:37  25       A.  The question again, please?  I remember the
                                            96
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14:46:43   1   question.  He did not know because I didn't know Pariente at

14:46:46   2   all, I was introduced to him.

14:46:54   3       Q.  Did you have an understanding that if you promptly

14:46:58   4   paid any outstanding markers that you would receive

14:47:03   5   a discount on those markers?

14:47:16   6       A.  I found this out afterwards before arguing on the

14:47:22   7   phone with Pariente.

14:47:23   8       Q.  After ‐‐ after you ‐‐ okay.

14:47:29   9       A.  When I told him to fuck off on the phone.

14:47:47  10       Q.  Did Mr. Pariente identify to you that you could pay

14:47:52  11   or make payments on any outstanding markers that you have?

14:48:02  12   In other words, you didn't have to pay it at all at once?

14:48:06  13       A.  He threatened me that if I ‐‐ he said, "If you don't

14:48:10  14   pay I'll ‐‐ and you set foot in Las Vegas, I'll have you

14:48:14  15   arrested."

14:48:15  16       Q.  But did you ‐‐

14:48:17  17       A.  (In English): No, after that.  (Answer

14:48:19  18   interpreted): Later (In English): Later.

14:48:22  19       Q.  So, after you had the conversation where you told

14:48:24  20   him to fuck off, that's when you learned that you could have
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14:48:31  21   made payments?

14:48:37  22       A.  (Answer interpreted): Yes, he did say to me, but

14:48:40  23   I said to him, "I'm not paying anything because you have

14:48:45  24   stolen from me."

14:48:47  25       Q.  Did you have a conversation with Mr. Pariente about
                                            97
�

14:48:51   1   whether markers were enforceable in Italy?

14:49:00   2       A.  No, he explained absolutely nothing to me.  These

14:49:12   3   are all things which I learnt later.

14:49:22   4       Q.  At some point in time did you have any

14:49:25   5   communications with Cristiano Tofani.

14:49:31   6              THE INTERPRETER:  The name, sorry?

14:49:35   7              MR. ALBREGTS:  Tofani.

14:49:36   8       A.  Yes, there was a communication, but ‐‐ sorry to

14:49:42   9   interrupt ‐‐ but with Cristiano Tofani what I wanted to do

14:49:50  10   is resolve the problem, the problem linked to the arrest.

14:49:57  11   And therefore I said I was available to carry out a small

14:50:03  12   transaction in order to be able to remove the risk of

14:50:12  13   arrest, because I have not been to the State for eight years

14:50:18  14   and I may have to work there.  And I am here because if I go

14:50:25  15   there I'm at risk of being apprehended.
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14:50:33  16   BY MR. SEMENZA:

14:50:33  17       Q.  Did Mr. Tofani attempt to negotiate a resolution

14:50:38  18   between Wynn Las Vegas and you?

14:50:42  19       A.  Yes, he did.

14:50:43  20       Q.  And that was unsuccessful?

14:50:48  21       A.  So he said to me.

14:50:50  22       Q.  Did you make any offers specifically to resolve the

14:50:55  23   dispute with Mr. Tofani?

14:50:59  24              MR. ALBREGTS:  Objection to the extent it calls

14:51:00  25   for settlement negotiations.  And objection, LJ, to the
                                            98
�

14:51:04   1   extent I have no real idea of what the attorney/client

14:51:06   2   privilege, if it exists, pertains here between Mr. Tofani,

14:51:12   3   a licensed Italian attorney, and Mr. La Barbera.  It may

14:51:17   4   not, I just want to preserve the objection.

14:51:20   5   BY MR. SEMENZA:

14:51:20   6       Q.  You can go ahead and answer.

14:51:23   7       A.  I've forgotten the question.

14:51:27   8       Q.  What did you offer, if anything, to Mr. Tofani to

14:51:30   9   resolve the dispute?

14:51:32  10       A.  I think I offered 10 percent.  Just so I could
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14:51:38  11   remove the District Attorney part of the matter.

14:51:42  12       Q.  Does Mr. Tofani represent you as counsel or

14:51:47  13   an attorney in Italy?  Or has he ever represented you as

14:51:51  14   counsel in Italy?

14:51:54  15       A.  No, not in Italy.  He had this possibility to carry

14:52:07  16   out a transaction, but all I was interested in is removing

14:52:16  17   the question of the arrest because I went to Las Vegas for

14:52:27  18   four days, I lost a million, and that was my own million.

14:52:35  19   I went home with a mandate of capture, and I'm the person

14:52:43  20   who has never had anything pending in 63 years from

14:52:46  21   a criminal point of view.  And just imagine how wonderful my

14:52:51  22   trip was. (In English): Beautiful, very beautiful.

14:52:55  23              MR. ALBREGTS:  Is that sarcasm?

14:52:57  24              THE INTERPRETER:  Sarcasm.

14:53:00  25   BY MR. SEMENZA:
                                            99
�

14:53:01   1       Q.  Making that clear for the record.

14:53:06   2       A.  And I went to a person who was slimeing, such as

14:53:16   3   Pariente.

14:53:21   4       Q.  And was Mr. Tofani slimeing?

14:53:27   5       A.  No, Mr. Tofani is ‐‐ I met him in Rome.  Pariente,
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14:53:32   6   Mr. Semenza, Pariente is very, very slimy.

14:53:48   7   BY MR. SEMENZA:

14:53:48   8       Q.  Mr. La Barbera, can you tell me about your

14:53:51   9   education, please?

14:53:57  10       A.  What do you mean my education, sir?

14:54:01  11       Q.  How far did you go in school?

14:54:03  12       A.  I studied pharmacy, pharmacology.  Pharmacy.

14:54:09  13       Q.  What degrees ‐‐

14:54:10  14              THE INTERPRETER:  Not pharmacology, my mistake.

14:54:12  15   Pharmacy, not pharmacology.

14:54:14  16   BY MR. SEMENZA:

14:54:16  17       Q.  What degrees do you currently have?

14:54:21  18       A.  It's a degree in pharmacy.

14:54:24  19       Q.  And in the U.S. we have a bachelors degree,

14:54:28  20   a doctorate degree, what kind of degree is it?

14:54:33  21       A.  It's three years, so I think that's a bachelors.

14:54:36  22   It's a three‐year university course.

14:54:41  23       Q.  And what university did you attend?

14:54:44  24       A.  Palermo.

14:54:49  25       Q.  After graduating from the university did you have
                                           100
�

Page 121

153



WYNNLASVEGASmr.barberaFINALdep
14:54:52   1   any other formal education?

14:54:57   2       A.  No, I began working immediately.

14:54:59   3       Q.  And what ‐‐ what is your current profession?

14:55:06   4       A.  I am a consultant for pharma industry, industries,

14:55:11   5   companies.

14:55:16   6       Q.  Are you an employee of a company or do you own your

14:55:20   7   own company?

14:55:22   8       A.  I have my own company.

14:55:26   9       Q.  And what is that company called?

14:55:28  10       A.  (In English): Bruni Farma Research.

14:55:41  11              THE INTERPRETER:  It's called Bruni, that's

14:55:47  12   B‐R‐U‐N‐I; Farma, that's F‐A‐R‐M‐A; and then "research" in

14:55:54  13   English.  Bruni Farma Research.

14:55:59  14   BY MR. SEMENZA:

14:56:00  15       Q.  And how long have you owned that company?

14:56:08  16       A.  My first company in the same sector was set up

14:56:11  17   30 years ago.  And this one has been around for 20 years.

14:56:21  18       Q.  In April of 2008 was this the only company that you

14:56:27  19   owned?

14:56:29  20       A.  It's my company, yes.  It was Bruni Farma only, the

14:56:36  21   word "research" was not part of the name at that time, we

14:56:42  22   added "research" later.

14:56:43  23       Q.  And is it the only business you currently own now?

14:56:50  24       A.  Yes.
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14:56:50  25       Q.  How many employees does it have?
                                           101
�

14:56:56   1       A.  At the moment fewer than ‐‐ it used to be ‐‐ seven

14:57:01   2   to date, because we are pure consultants.

14:57:07   3       Q.  And can you explain generally speaking what the

14:57:10   4   company does as a consulting firm?

14:57:24   5       A.  So we go to generic pharma companies and we offer

14:57:33   6   them products which are going off license, basically when

14:57:37   7   the patent is about to expire.  And so we ‐‐ these are

14:57:41   8   generic pharma companies, and we propose these products and

14:57:46   9   we encourage them to commercialize them.

14:58:00  10       Q.  I am gonna jump around a little bit.  When you

14:58:05  11   gambled at the Monte Carlo Casino in Monaco do they provide

14:58:13  12   alcoholic beverages free of charge?

14:58:17  13       A.  Yes, they do.

14:58:21  14       Q.  And when you gambled at the Monte Carlo in Monaco

14:58:26  15   have you consumed alcoholic beverages while you have been

14:58:31  16   gambling?

14:58:32  17       A.  Well, things work differently there.  They ‐‐ it's

14:58:36  18   not like in Las Vegas when people are bringing drinks the

14:58:41  19   whole time.  What happens there is there is a valet for you,
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14:58:45  20   and you ask him, you say, "Bring me a whiskey", or whatever.

14:58:49  21   Whereas in Las Vegas there was always the "piece of skin"

14:58:56  22   who would bring drinks the whole time.  And that's the

14:59:08  23   truth.

14:59:09  24              MR. ALBREGTS:  Well said.

14:59:13  25   BY MR. SEMENZA:
                                           102
�

14:59:13   1       Q.  And I ‐‐ I'm ‐‐ is it your contention that you drank

14:59:18   2   alcoholic beverages because they were being brought by

14:59:22   3   attractive women?

14:59:26   4       A.  Let's say that it was a bonus as the Americans ‐‐ an

14:59:31   5   "upgrade", as the Americans say.  I think we mean a bonus.

14:59:36   6       Q.  Are you married?

14:59:39   7       A.  Yes.

14:59:40   8       Q.  How long have you been married?

14:59:43   9       A.  40 years.

14:59:44  10              MR. ALBREGTS:  Wow.

14:59:48  11              MR. SEMENZA:  You're up there too.

14:59:52  12              MR. ALBREGTS:  33.

14:59:54  13   BY MR. SEMENZA:

14:59:55  14       Q.  Do you have any children?
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14:59:57  15       A.  One.

14:59:59  16       Q.  And how old?

15:00:03  17       A.  40.

15:00:05  18              THE INTERPRETER:  I don't know if it's he or she,

15:00:08  19   but the child is 40.  He was born immediately.

15:00:15  20              MR. SEMENZA:  Congratulations.

15:00:17  21              MR. ALBREGTS:  Good man.

15:00:19  22   BY MR. SEMENZA:

15:00:19  23       Q.  Did you tell your wife you were coming out to Las

15:00:21  24   Vegas on your April of 2008 trip?

15:00:25  25       A.  Yes, I did.
                                           103
�

15:00:26   1       Q.  And was she okay with you coming out?

15:00:31   2       A.  Yes, she's ‐‐ I don't have this kind of problem

15:00:35   3   usually.

15:00:37   4       Q.  Is she aware that you had a gambling addiction?

15:00:43   5       A.  Yes.

15:00:48   6       Q.  When you spoke with Mr. Pariente after you left the

15:00:52   7   Wynn ‐‐ and I think you had said that you spoke to him two

15:00:57   8   or three times over the phone ‐‐ did you call him or did he

15:01:02   9   call you?
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15:01:05  10       A.  He called first.  I'm certain about this.  He talked

15:01:10  11   to me about market, marker, money, arrest and all that.

15:01:18  12       Q.  And that was the first phone call?

15:01:22  13       A.  I think so, yes.  Yes.  I think there were two more

15:01:26  14   after that and that was it.

15:01:29  15       Q.  How long after you left Wynn did Mr. Pariente

15:01:33  16   contact you?

15:01:42  17       A.  A month or two, I can't remember.

15:01:48  18       Q.  Then the second or third time that you spoke to him

15:01:51  19   by phone, did he call you or did you call him?

15:01:57  20       A.  Once I called.  I think twice, probably.  Once to

15:02:05  21   tell him that he could not do what he said to me he would

15:02:12  22   do, and the third time was to finally send him to the devil

15:02:19  23   and tell him to fuck off.

15:02:21  24       Q.  Okay.  So your recollection is he called you first

15:02:26  25   and then you called him two additional times?
                                           104
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15:02:31   1       A.  Yes, I think so.

15:02:32   2       Q.  And those were the only when calls or communications

15:02:35   3   you had with Mr. Pariente?

15:02:38   4       A.  That's it.

Page 126

158



WYNNLASVEGASmr.barberaFINALdep
15:02:45   5       Q.  Before you left the Wynn did you tell Mr. Pariente

15:02:49   6   goodbye?

15:02:55   7       A.  I think so.  I think so.  Perhaps when I signed the

15:03:00   8   bill, I don't remember, but I think so.

15:03:04   9       Q.  Did you say goodbye in person or over the phone?

15:03:10  10       A.  In person.

15:03:10  11           My plane is at half past six.

15:03:59  12              MR. ALBREGTS:  How much time does he need?

15:04:03  13       A.  It's about an hour from here to get to the airport.

15:04:13  14              MR. SEMENZA:  So what time do you need to leave?

15:04:21  15       A.  I should be out of here at half past four.

15:04:24  16   BY MR. SEMENZA:

15:04:24  17       Q.  I think we can accommodate that.

15:04:37  18           Do you have any recollection of the specific dates

15:04:39  19   and times that you obtained any of the markers that you ‐‐

15:04:50  20   any of the markers that you had at the Wynn?

15:04:54  21              MR. ALBREGTS:  Objection, vague and ambiguous.

15:04:55  22   Does he understand the question?

15:05:01  23       A.  Yes.

15:05:01  24              MR. ALBREGTS:  Okay.

15:05:02  25       A.  Yes.  But no, I don't remember.  I don't remember
                                           105
�
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15:05:05   1   hours, times or anything.  There was a nine‐hour time

15:05:09   2   difference from Italy, so no.

15:05:14   3   BY MR. SEMENZA:

15:05:14   4       Q.  I know about the time difference.

15:05:18   5       A.  I had enough to get over the jet lag and I was back

15:05:22   6   home again.

15:05:24   7       Q.  So, as far as dates you took out particular markers,

15:05:27   8   you have no understanding?

15:05:31   9       A.  (In English): No, no.

15:05:32  10       Q.  As far as times you took out particular markers, you

15:05:35  11   have no understandings?

15:05:37  12       A.  (In English): No, no, no.

15:05:39  13       Q.  Did you gamble during the day while you were at

15:05:45  14   Wynn?

15:05:46  15       A.  (Answer interpreted):  I ‐‐ I made the night of the

15:05:59  16   day because I couldn't sleep anyway, so it was ‐‐ I slept

15:06:03  17   very little in three days, what with jet lag and everything

15:06:07  18   else.

15:06:12  19       Q.  One of the interrogatories, one of the questions

15:06:15  20   that we posed to you, was interrogatory number 4.  I'll read

15:06:21  21   that into the record and your answer.  It says:

15:06:27  22           "Identify all persons by name, address and telephone

15:06:33  23   number with whom you've had a communications with relating
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15:06:39  24   to the agreement, the marker or receiving credit at Wynn."

15:06:48  25           You responded by saying:
                                           106
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15:06:50   1           "Only Mr. Alberto Dell'Utri."

15:06:55   2           Do you remember that?

15:06:59   3       A.  If you mean that I only spoke about this with

15:07:02   4   Dell'Utri, that would be correct, yes.

15:07:06   5       Q.  Did you ever speak to Mr. Dell'Utri about credit at

15:07:10   6   Wynn?

15:07:11   7       A.  Yes, I did.  Of course.  He knew that I had made

15:07:20   8   these transfers.

15:07:21   9       Q.  Okay.  Did you talk to Mr. Dell'Utri about any of

15:07:24  10   the markers?

15:07:31  11       A.  I don't recall and honestly I don't remember.

15:07:36  12       Q.  Do you recall having any communications with him

15:07:38  13   about your credit agreement?

15:07:44  14       A.  Yes.  That I had ‐‐ had a credit line open. It says

15:07:53  15   300 here, I've just read this, but I remember 200 anyway.

15:07:59  16       Q.  So you spoke to Mr. Dell'Utri about your credit

15:08:02  17   line?

15:08:02  18       A.  Yes.
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15:08:05  19       Q.  Okay.  Sitting here today ‐‐ I think this is an easy

15:08:09  20   question ‐‐ but my hope is, sitting here today, do you know

15:08:16  21   your bank account balances in your Credit Suisse account on

15:08:23  22   the dates that you were present at the Wynn in Las Vegas?

15:08:31  23       A.  Yes, I do.  2,200,000 euros.

15:08:37  24       Q.  2,200,000 euros in the Credit Suisse account

15:08:43  25   from March 29 through April 5?
                                           107
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15:08:51   1       A.  Yes.

15:08:51   2       Q.  How can you recall that?

15:08:53   3       A.  Because I remember, because I sent 1 million to

15:08:56   4   Wynn, USD 1 million, that is, to Wynn.

15:09:02   5       Q.  And you had a remaining 1.2 million euros in that

15:09:05   6   account?

15:09:08   7       A.  Well, at the time the dollar was weaker, actually.

15:09:14   8   It was weaker.  .7, if I recalled correctly. .65, something

15:09:22   9   like that.

15:09:24  10       Q.  Okay.  So, taking away the USD 1 million that was

15:09:30  11   paid to Wynn, how much remained in your bank accounts during

15:09:34  12   that period of time?

15:09:34  13       A.  1.5 million roughly, euros.
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15:09:36  14       Q.  1.5 million.  How much ‐‐ during that same time

15:09:48  15   period do you know, off the top of your head, how much money

15:09:51  16   was in your Banca Popolare Italiana account?

15:10:03  17       A.  No, honestly.  The Swiss one I recall because I have

15:10:10  18   been able to refresh my memory on these credit lines and

15:10:16  19   therefore I have it more vivid in my mind.  But that's

15:10:22  20   because I'm seeing the statements of the Swiss account.

15:10:25  21       Q.  Okay.  During March 29 through April 5, 2008, did

15:10:32  22   you have over USD 1 million in the Banca Popolare Italiana

15:10:42  23   bank account?

15:10:45  24       A.  Not USD 1 million, no.  Perhaps 5/600,000 euros,

15:10:53  25   possibly.  No dollars, I have no dollar account.
                                           108
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15:10:58   1       Q.  Okay.  So would the euro equivalent in dollars be

15:11:04   2   USD 1 million, or over USD 1 million?

15:11:07   3              MR. ALBREGTS:  At that time.

15:11:11   4       A.  Well, if they were not in the account they would

15:11:14   5   have been invested somewhere.

15:11:16   6       Q.  Okay.

15:11:17   7              MR. ALBREGTS:  His question was whether it was

15:11:19   8   equivalent to USD 1 million at that time.
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15:11:27   9       A.  Yes, I had much more in Switzerland.

15:11:31  10   BY MR. SEMENZA:

15:11:32  11       Q.  Okay.  So you had euros in your Banca Popolare

15:11:37  12   account?

15:11:37  13       A.  Yes.

15:11:37  14       Q.  And how many euros did you think you had during that

15:11:41  15   period of time?

15:11:42  16       A.  That's what I just said.  I think if you group up

15:11:48  17   investments and everything else, 600,000, 500,000.

15:11:54  18       Q.  Okay, so let's ‐‐ let's ‐‐

15:11:58  19       A.  The reason why I remember Switzerland is because we

15:12:00  20   have all the information here.  But I can't recall what

15:12:05  21   I had eight years ago.  That's it because that's the

15:12:10  22   average, that used to be the average.

15:12:12  23       Q.  So again I don't want to spend a lot of time on

15:12:16  24   this, but how much did you have in that account that was

15:12:20  25   cash, not invested?
                                           109
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15:12:27   1       A.  I don't remember.  You're talking about the Banca

15:12:30   2   Popolare?

15:12:31   3       Q.  Yes.
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15:12:32   4       A.  I don't remember.  I once again say that

15:12:38   5   Credit Suisse is fresh in my mind because I have the

15:12:41   6   statements here.  Otherwise I would have to go back to my

15:12:44   7   statements dating back to eight years ago and I can't find

15:12:51   8   them anywhere.

15:12:52   9       Q.  Okay.

15:12:52  10   (3:12 p.m.)

15:12:52  11                   (Discussion off the record.)

15:12:52  12   (3:14 p.m.)

15:14:34  13   BY MR. SEMENZA:

15:14:37  14       Q.  I think I'm getting close.

15:15:22  15           Before you left the Wynn at the end of your trip did

15:15:26  16   you tell anyone that you were so intoxicated that you didn't

15:15:32  17   know that you were signing markers, or something to the

15:15:35  18   equivalent?

15:15:37  19              MR. ALBREGTS:  Anyone at all or anyone at the

15:15:39  20   Wynn?

15:15:39  21   BY MR. SEMENZA:

15:15:40  22       Q.  Anyone at the Wynn.

15:15:43  23       A.  Not at the Wynn, nobody at the Wynn.  When I said

15:15:49  24   when I was speaking the last day I was there I said that in

15:15:54  25   five nights I have ‐‐ might have slept three or four hours
                                           110
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15:15:59   1   in five nights.

15:16:01   2   BY MR. SEMENZA:

15:16:02   3       Q.  And why was that?

15:16:05   4       A.  I just couldn't sleep.  I couldn't sleep.

15:16:09   5       Q.  But, as far as discussing your level of intoxication

15:16:16   6   during that trip at Wynn, you never spoke to anyone at Wynn

15:16:20   7   about that, did you?

15:16:23   8       A.  No.

15:16:27   9       Q.  Did you speak to anyone else other than ‐‐ well, did

15:16:30  10   you speak to anyone about it?

15:16:34  11       A.  Oh, with friends once I got back to Italy, yes.

15:16:44  12   I was a fool to go to Las Vegas.

15:16:53  13       Q.  During your conversations with Mr. Pariente after

15:16:59  14   you left the Wynn did you ever discuss with him your level

15:17:04  15   of intoxication on the trip?

15:17:12  16       A.  No.  I spoke about, mainly after he called me and

15:17:17  17   after he told me what I was getting myself into if I did not

15:17:23  18   pay and the rest and everything else, I didn't speak about

15:17:28  19   this at all with him.  Only in conversations around this

15:17:33  20   arrest and that's all.

15:17:45  21              MR. SEMENZA:  Could we take just a quick break.

15:17:48  22   (3:17 p.m.)
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15:18:09  23                          (Break taken.)

15:18:09  24   (3:24 p.m.)

15:24:48  25              MR. SEMENZA:  Jeff, I would like Mr. La Barbera
                                           111
�

15:24:51   1   to sign his signature on a piece of paper for some samplers,

15:25:00   2   if we were to get a handwriting expert.

15:25:05   3              MR. ALBREGTS:  Well, the fundamental problem we

15:25:07   4   have with that issue is that any handwriting expert would

15:25:08   5   tell you you have to have samplers contemporaneous with the

15:25:12   6   disputed signature and this is eight years later.  But we've

15:25:14   7   spent a lot of time and energy getting over here to Europe,

15:25:19   8   I just want to reserve that objection that these signatures

15:25:22   9   are not contemporaneous with the signature at the time that

15:25:24  10   are allegedly made on the markers in question in 2008.

15:25:33  11              MR. SEMENZA:  Can you do ‐‐ let's do this.  If

15:25:38  12   you can sign this side, a few, and sign a few on this side

15:25:42  13   as well.  Make sure there's enough space.

15:25:50  14              THE INTERPRETER:  Parallel with the lines?

15:25:52  15              MR. SEMENZA:  Just skip some lines.

15:26:21  16              THE INTERPRETER:  Is three enough on one column?

15:26:23  17              MR. SEMENZA:  Yes.  What I would like to do with
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15:26:56  18   this is we'll mark this as exhibit 5.  What I would like to

15:27:09  19   do, Jeff, with your consent, is I'll like to keep the

15:27:12  20   original.  I'll make a photocopy of this document,

15:27:15  21   exhibit 5, and then provide it to the Court Reporter as

15:27:19  22   opposed ‐‐ because I am going to need the original.

15:27:22  23              MR. ALBREGTS:  I understand that, but how are you

15:27:23  24   gonna authenticate it later if you take custody of it and

15:27:28  25   you are an officer of the court?  That's why we have the
                                           112
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15:27:31   1   Court Reporter take custody of it.

15:27:34   2              MR. SEMENZA:  Do you have an issue with me doing

15:27:34   3   it that way?

15:27:38   4              MR. ALBREGTS:  No.  I mean, do I trust you?  Yes.

15:27:40   5   If that's your question.

15:27:41   6              MR. SEMENZA:  We could stipulate we are

15:27:42   7   essentially doing it that way.  You tell me what you want to

15:27:47   8   do.

15:27:53   9              MR. ALBREGTS:  I've always been a big

15:27:56  10   chain‐of‐custody guy, LJ, but that's my generation of

15:27:59  11   lawyers.

15:28:00  12              MS. MICHAELS:  Can't we have you or some of you
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15:28:02  13   kind of sign down at the bottom so we know it's the same

15:28:06  14   document, you can authenticate your own signature ‐‐

15:28:09  15              MR. ALBREGTS:  The other thing we could do is

15:28:09  16   just have him do another sheet.

15:28:14  17              MR. SEMENZA:  But then they're not the same

15:28:15  18   document.

15:28:16  19              MR. ALBREGTS:  It doesn't matter, you're

15:28:18  20   comparing signatures.  Why would it matter?  The whole

15:28:21  21   purpose of the document is to compare a signature.  So I

15:28:24  22   guess two originals, it doesn't matter.

15:28:25  23              MR. SEMENZA:  Right.  Each signature can't be

15:28:30  24   duplicated with an original.

15:28:32  25              MR. ALBREGTS:  All you're assuming is ‐‐ and the
                                           113
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15:28:33   1   handwriting expert would make that assumption ‐‐ is that

15:28:35   2   there's gonna be a difference between what he just did and a

15:28:38   3   second sheet of paper.

15:28:40   4              MR. SEMENZA:  But there may be, but that's up to

15:28:42   5   the experts.  That's the issue, I guess.

15:28:45   6              MR. ALBREGTS:  I used to use a guy named

15:28:45   7   John Kettler for many years in the 80s and 90s.  In fact,
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15:28:45   8   all your predecessors used him too for handwriting analysis.

15:28:56   9   And that never made a difference in his analysis.  The whole

15:29:00  10   issue is the signatures are being compared contemporaneous

15:29:03  11   and that you do have original signatures from that time,

15:29:04  12   although they don't always use originals.

15:29:07  13           I'll stipulate to you taking ‐‐ it just seems to me

15:29:12  14   it would be a lot easier for him to ‐‐

15:29:15  15              MR. SEMENZA:  What I'll do is this, if you are

15:29:16  16   fine with it, I will take custody and control of the

15:29:19  17   original signature that will be marked as exhibit 5.  Right?

15:29:26  18              MR. ALBREGTS:  You might want to get a copyright

15:29:28  19   right now so you're on the record with a copy.  Watch out,

15:29:33  20   she's not very good up there.  (Pause.)

15:29:35  21              (Exhibit 5 marked for identification)

15:31:30  22   BY MR. SEMENZA:

15:31:30  23       Q.  So, with regard to exhibit 5, I've provided the

15:31:34  24   Court Reporter with a photocopy and I'm going to retain the

15:31:38  25   original signature that Mr. La Barbera has provided here
                                           114
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15:31:42   1   today.  I've also provided a copy of the document to Mr. La

15:31:49   2   Barbera's Italian counsel as well, and American counsel.
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15:31:57   3           Mr. La Barbera, do you normally sign documents that

15:32:01   4   you do not read?

15:32:04   5              MR. ALBREGTS:  Objection, asked and answered.

15:32:05   6       A.  When I work I read everything.  In this case the

15:32:18   7   fact was they said things, they added commentary like

15:32:24   8   saying, "This is to increase your credit line."  So I didn't

15:32:27   9   read the content.

15:32:33  10   BY MR. SEMENZA:

15:32:33  11       Q.  So typically you do read documents before you sign

15:32:36  12   them?

15:32:38  13       A.  When I'm not in the casino I read everything.

15:32:42  14       Q.  And that is important to you in your business,

15:32:45  15   correct?

15:32:45  16       A.  Yes, of course, it's my job.

15:32:47  17       Q.  And it's important to you in your personal life as

15:32:50  18   well?

15:32:52  19       A.  Of course.

15:32:52  20       Q.  Is the only place that you do not read documents

15:32:56  21   before you sign them in a casino?

15:33:01  22       A.  I take them for granted there.  I take things for

15:33:06  23   granted.  I read the amount, 3, 200, 300, for example, and

15:33:12  24   I think that we need to sign to confirm that information

15:33:17  25   increasing, for example, the credit line.
                                           115
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15:33:20   1       Q.  Do you regret not reading the documents that we've

15:33:24   2   gone over today before you've signed them?

15:33:27   3              MR. ALBREGTS:  Objection to the extent that he

15:33:29   4   signed the documents, there are some documents he disputes.

15:33:34   5   Go ahead.

15:33:38   6       A.  Had I known on arrival at Las Vegas how things

15:33:45   7   worked in that town I would have got onto the next plane

15:33:50   8   back and come back to Italy.

15:33:54   9   BY MR. SEMENZA:

15:33:54  10       Q.  But my question is do you regret not reading the

15:33:59  11   documents that you signed?

15:34:05  12       A.  I was on my own, I didn't know the language, and

15:34:09  13   I trusted what Alex "Pirate" Pariente said to me.

15:34:19  14       Q.  But the way I understand your testimony is that

15:34:23  15   Mr. Pariente didn't say anything that was false, he just

15:34:29  16   didn't explain to you the terms of the documents that you

15:34:33  17   signed.

15:34:34  18              MR. ALBREGTS:  Objection to the extent it

15:34:35  19   mischaracterizes the law.  An omission of fact is as equally

15:34:38  20   as fraudulent as an outright misrepresentation.  Go ahead

15:34:42  21   and answer the question.
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15:34:43  22              MR. SEMENZA:  Hold on.  There couldn't be

15:34:44  23   a misrepresentation because the information was on the face

15:34:49  24   of the document.  Go ahead.

15:34:51  25              MR. ALBREGTS:  He doesn't read and write English.
                                           116
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15:35:01   1       A.  Had I know how things operate in Las Vegas, once

15:35:07   2   again I would have taken the first flight back to Italy.

15:35:14   3              MR. SEMENZA:  Okay.  I don't think I have

15:35:16   4   anything further at this time.

15:35:19   5       A.  This is like a death sentence to a gambler going to

15:35:23   6   Las Vegas.

15:35:28   7              MR. SEMENZA:  Go for it Jeff.

15:35:29   8   EXAMINATION BY MR. ALBREGTS:

15:35:29   9   BY MR. ALBREGTS:

15:35:30  10       Q.  Thank you.  Tell him I'm going to question him now.

15:35:41  11           Mr. La Barbera, when was the first time you met me?

15:35:46  12       A.  Yesterday.

15:35:47  13       Q.  Last night?

15:35:50  14       A.  Yesterday afternoon, yes.

15:35:51  15       Q.  And we never communicated before that?

15:35:53  16       A.  No.
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15:35:54  17       Q.  Neither verbally?

15:35:56  18       A.  No.

15:35:57  19       Q.  Nor by e‐mail?

15:35:58  20       A.  No.

15:35:59  21       Q.  Nor did we write each other love letters?

15:36:02  22       A.  No, you're not my type.

15:36:08  23       Q.  Likewise.

15:36:12  24           The first time you and I had any opportunity to

15:36:14  25   discuss this case or go above ‐‐ or go over any documents
                                           117
�

15:36:22   1   regarding this case was last night?

15:36:24   2       A.  Yes.

15:36:25   3       Q.  Among the documents we went over last night were the

15:36:27   4   ones Mr. Semenza gave to me yesterday afternoon.  Do you

15:36:32   5   recall that?

15:36:32   6       A.  Yes, I do.

15:36:53   7              (Exhibit 6 marked for identification)

15:36:56   8       Q.  Let me show you what's been marked as exhibit 6.

15:37:01   9   Mr. La Barbera, at the top of the document it's entitled

15:37:05  10   "Mario La Barbera, Player Report".  And then, in the middle

15:37:09  11   of the document, it says "summary by trip".  Do you see
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15:37:16  12   that?

15:37:17  13       A.  Yes.

15:37:17  14       Q.  It says "trip number 2".  Based on your questions

15:37:24  15   from Mr. Semenza all day you only took one trip to Las

15:37:28  16   Vegas, correct?

15:37:29  17       A.  Only once, yes.

15:37:30  18       Q.  And there's a trip date of August 20, 2008.

15:37:38  19       A.  No.

15:37:38  20       Q.  You were never in Las Vegas in August 2008?

15:37:41  21       A.  No, no.

15:37:41  22       Q.  In fact, the reason you wouldn't be in Las Vegas

15:37:45  23   in August 2008 is there was a bench warrant out for your

15:37:50  24   arrest.

15:37:50  25              MR. SEMENZA:  Objection, misstates the facts.
                                           118
�

15:37:52   1   The markers weren't deposited until August 2008.

15:38:03   2       A.  I was not in Las Vegas in August.  The first time in

15:38:10   3   Las Vegas was the 29th to the 4th or the 5th, whatever it

15:38:15   4   was.

15:38:15   5   BY MR. ALBREGTS:

15:38:15   6       Q.  In response to Mr. Semenza's objection, when did you
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15:38:19   7   first learn that you would be arrested for not paying

15:38:23   8   a gambling debt in Las Vegas?

15:38:26   9              MR. SEMENZA:  Objection as to relevance ‐‐

15:38:30  10       A.  From the District Attorney.  I was told first by

15:38:34  11   Pariente on the phone and threatened, and then I received

15:38:38  12   a letter of the District Attorney's office.

15:38:44  13              MR. SEMENZA:  I would like to complete my

15:38:45  14   objection.  So objection as to relevance.

15:38:46  15   BY MR. ALBREGTS:

15:38:47  16       Q.  Was that prior to August 2008?

15:38:56  17       A.  These are things I don't remember.

15:38:59  18       Q.  Thank you.  Then going to ‐‐ we'll mark next in

15:39:03  19   order as 7.

15:39:27  20              (Exhibit 7 marked for identification)

15:39:28  21       Q.  It's the Comps Report.  Let me show you what has

15:39:31  22   been marked as exhibit 7, the Comps Report.  This is another

15:39:35  23   document Mr. Semenza provided us yesterday.  Correct?  Do

15:39:42  24   you recall ‐‐ is that a "yes"?

15:39:46  25       A.  (In English): Yes, yes, yes.  (Answer
                                           119
�

15:39:48   1   interpreted): Yes.
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15:39:49   2       Q.  We went over this document last night, correct?

15:39:52   3       A.  Yes.

15:39:52   4       Q.  And on page 2 do you see the last entry, the date

15:40:00   5   is August 21, 2008.  Did you have event tickets in 2008 from

15:40:08   6   the Wynn?

15:40:12   7       A.  Who is the person who has an event ticket in August?

15:40:14   8       Q.  It looks like under ‐‐ I think that's the person who

15:40:17   9   provides the Comps.  Yes, "issued by".

15:40:23  10       A.  (In English): Pariente.  Pariente.  (Answer

15:40:31  11   interpreted): This guy is a twister.

15:40:35  12       Q.  Here is my question: you didn't use any event

15:40:40  13   tickets from the Wynn in August 2008?

15:40:44  14       A.  No, I was not in Las Vegas in August.  (In English):

15:40:55  15   Twister.

15:41:07  16       Q.  May I see exhibit 1, please.  With reference to

15:41:14  17   exhibit 1 and the questions you were asked by Mr. Semenza

15:41:18  18   today, in reference to page 47 Wynn, above your signature

15:41:26  19   here which you said is your signature, correct?

15:41:31  20       A.  (Answer interpreted): Yes.

15:41:32  21       Q.  Do you know what this language says?

15:41:38  22       A.  No.

15:41:39  23       Q.  The same question.  Let me read it to you, this is

15:41:42  24   what the language says:

15:41:45  25           "Warning: For the purpose of Nevada law, a credit
                                           120
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15:41:49   1   instrument is identical to a personal check and may be

15:41:50   2   deposited in or presented to a bank or other financial

15:41:54   3   institution on which the credit instrument is drawn.

15:42:00   4   Wilfully drawn or passing a credit instrument with the

15:42:03   5   intent to defraud, including knowing that there are

15:42:07   6   insufficient funds in the account upon which it may be

15:42:09   7   drawn, is a crime in the State of Nevada which may result in

15:42:14   8   criminal prosecution in addition to civil proceedings to

15:42:17   9   collect the outstanding debt."

15:42:23  10       A.  If I had known or if anybody had told me this

15:42:27  11   I would have gone back to Italy on the same ‐‐ the same

15:42:34  12   minute.

15:42:35  13       Q.  You would have never gambled on credit?

15:42:40  14       A.  That definitely means drowning oneself.

15:42:43  15       Q.  Now, when you signed this did you ask Mr. Pariente

15:42:46  16   what this language said?

15:42:49  17       A.  No.  No.  He just said, "Sign here", and I signed.

15:42:53  18   I didn't think, because I thought all this was necessary for

15:42:57  19   the credit.

15:43:00  20       Q.  In other words, you weren't aware of the
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15:43:02  21   consequences of not paying debts?

15:43:05  22       A.  No.

15:43:45  23       Q.  Now, basically what we've heard from you today is

15:43:52  24   that you recognize the signature on your credit application

15:43:58  25   and your credit agreement, but you don't recognize your
                                           121
�

15:44:04   1   signature on the markers themselves.

15:44:11   2       A.  They are not my signatures.

15:44:12   3       Q.  Now, the way you and I communicated prior to today

15:44:16   4   was through Mr. Miotti, correct?

15:44:20   5       A.  Yes.

15:44:21   6       Q.  He is present in the room now?

15:44:24   7       A.  Yes.

15:44:24   8       Q.  He's your Italian lawyer?

15:44:27   9       A.  Yes.

15:44:28  10       Q.  And, in these request for admissions, Mr. Semenza

15:44:35  11   asked you to admit or deny certain things.  And, among the

15:44:42  12   things he asked you to admit or deny, was whether you had

15:44:46  13   signed the credit instrument, the credit agreement and the

15:44:51  14   credit application.  Okay?  And, in response to the request

15:44:57  15   regarding your signature on the markers, we responded "it
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15:45:05  16   appears to be this defendant's signature".  Why?

15:45:15  17       A.  Because I had not carefully looked at these

15:45:19  18   documents as I did today, and I had not examined the

15:45:25  19   signature with care.  It might be that they just put it

15:45:31  20   under my nose when I was full of liquor and they just said

15:45:38  21   sign and I signed.  After eight years I've no recollection

15:45:41  22   of it ‐‐

15:45:43  23       Q.  And ‐‐

15:45:44  24       A.  ‐‐ I was drunk.

15:45:45  25       Q.  And, as I understand it, even though you don't
                                           122
�

15:45:48   1   recall signing the markers ‐‐ which means, if you didn't

15:45:54   2   sign them, somebody else must have signed them ‐‐ you are

15:45:59   3   still not willing to say that the markers were forged.

15:46:06   4       A.  I cannot say this and I do not say this, I'm just

15:46:09   5   saying that it's not my signature.

15:46:11   6       Q.  Because he didn't see anybody else sign them.

15:46:15   7       A.  No, I did not.

15:46:17   8       Q.  That's why he won't say that?

15:46:20   9       A.  That's correct.

15:46:21  10       Q.  To be clear: that's why you won't say they're
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15:46:25  11   forged?

15:46:27  12       A.  That's correct.

15:46:27  13       Q.  As I understand it, you won't say something like

15:46:29  14   that unless you know for certain?

15:46:34  15       A.  Of course.

15:46:35  16       Q.  But you believe the signature on the markers is not

15:46:37  17   your signature?

15:46:39  18              MR. SEMENZA:  Jeff, I just want to say that you

15:46:42  19   can't lead him.

15:46:44  20              MR. ALBREGTS:  Okay, I'll stop, on that line of

15:46:50  21   questioning.  Just, it was for the sake of economy, I don't

15:46:57  22   know if that was exactly leading anyway, based on what you

15:46:59  23   did earlier.

15:47:00  24              MR. SEMENZA:  Well, I can lead him.

15:47:02  25              MR. ALBREGTS:  Of course.  I mean the foundation
                                           123
�

15:47:03   1   you established very well throughout the day, sir.  You

15:47:07   2   interrupted my train of thought.  Hold on a second.

15:47:18   3   (Pause.) Well, I'll wrap it up.

15:47:36   4       Q.  Would you have gambled on credit if you knew you

15:47:39   5   could be arrested?
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15:47:44   6       A.  No, absolutely not.

15:47:48   7       Q.  Now, after you transferred USD 1 million to the Wynn

15:47:53   8   in 2008, while you were there, did you believe that was the

15:47:59   9   credit you were gambling on?

15:48:03  10       A.  That's correct.

15:48:09  11       Q.  When you left the Wynn after that trip did anybody

15:48:13  12   from the Wynn tell you you owed the Wynn money?

15:48:17  13       A.  No.

15:48:20  14       Q.  When was the first time you understood you owed the

15:48:24  15   Wynn money as a result of that trip?

15:48:28  16       A.  When Pariente phoned me.

15:48:31  17       Q.  I know he's been asked a lot today and it's been

15:48:35  18   a long day, but was that a month after he left, two months

15:48:38  19   after he left?  Was it 2008?

15:48:44  20       A.  Yes, it was 2008, a couple of months.

15:48:48  21       Q.  Was it hot outside in Italy?

15:48:53  22       A.  I think a couple of months later.

15:48:55  23       Q.  June/July?

15:48:58  24       A.  (In English): June (Answer interpreted): June‐ish.

15:49:03  25   I think June.  It was April when I returned.  May/June, yes,
                                           124
�
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15:49:11   1   probably June‐ish.

15:49:13   2       Q.  Was the phone call with him when you were at home

15:49:16   3   here in Italy?

15:49:19   4       A.  Yes, it was in Italy but I was on my mobile.

15:49:22   5       Q.  Was anybody present in the room when you were

15:49:26   6   speaking to Mr. Pariente that could hear you?

15:49:29   7       A.  No.

15:50:19   8       Q.  Just for the record, Mr. La Barbera ‐‐ I'm sorry,

15:50:36   9   LJ, do you remember what the batesstamp was on the credit

15:50:39  10   application?

15:50:43  11              MR. SEMENZA:  Yes, it is 33.

15:50:44  12   BY MR. ALBREGTS:

15:50:45  13       Q.  Thank you.  I did write it down right.  (Pause.) You

15:51:09  14   know, I can't recall and I know you asked him and

15:51:12  15   I apologize.  On exhibit 1, Wynn, page 33, is that your

15:51:17  16   printing?

15:51:20  17       A.  Yes, that's my writing.

15:51:22  18       Q.  How about on the right‐hand corner where the number

15:51:24  19   is 3580678?

15:51:27  20       A.  No, I did not write that.

15:51:29  21       Q.  What does that number mean?

15:51:32  22       A.  I've no idea.  It could be the card number.

15:51:39  23              THE INTERPRETER:  Meaning the red card that was

15:51:42  24   mentioned earlier.
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15:51:44  25   BY MR. ALBREGTS:
                                           125
�

15:51:45   1       Q.  One last question.  The printing below your

15:51:47   2   signature on Wynn 33, exhibit 1, is that your printing?

15:51:52   3       A.  No, no.

15:51:53   4       Q.  Do you know whose that is?

15:51:56   5       A.  No.

15:51:56   6       Q.  Did anybody else write on this document in your

15:51:59   7   presence after you filled it out?  Did you see anybody?

15:52:05   8       A.  I don't remember.

15:52:06   9       Q.  He doesn't recall?

15:52:07  10       A.  I don't remember.

15:52:08  11              MR. ALBREGTS:  Thank you for your patience.  LJ.

15:52:11  12              MR. SEMENZA:  Give me one second, let me see if

15:52:14  13   there's anything else.

15:52:15  14              MR. ALBREGTS:  You know what, I'm really sorry,

15:52:17  15   let me talk to Giacomo real quick.

15:52:20  16   (3:52 p.m.)

15:52:24  17                          (Break taken.)

15:52:24  18   (3:57 p.m.)

15:56:55  19   BY MR. ALBREGTS:
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15:56:57  20       Q.  Mr. La Barbera, did you ever go back to Las Vegas

15:57:01  21   for any kind of trip after this trip in 2008?

15:57:04  22       A.  No.

15:57:05  23       Q.  Did you communicate with anybody from the Wynn after

15:57:09  24   that trip about any debt you owed other than Mr. Pariente or

15:57:14  25   the District Attorney's office?
                                           126
�

15:57:16   1       A.  No.

15:57:17   2       Q.  Nobody else from the Wynn contacted you to speak

15:57:21   3   with you?

15:57:21   4       A.  No.  As far as I remember, no.

15:57:24   5              MR. ALBREGTS:  I'm done.  Thank you.

15:57:25   6   EXAMINATION BY MR. SEMEMZA:

15:57:25   7   BY MR. SEMENZA:

15:57:39   8       Q.  Do you believe that your consumption of alcohol on

15:57:42   9   your trip in March and April of 2008 aggravated your

15:57:50  10   gambling addiction and caused you to gamble more?

15:58:05  11       A.  More than worsening my gambling addiction, it put

15:58:11  12   me ‐‐ it caused me to lose control.  I couldn't ‐‐ I was

15:58:18  13   drinking and I couldn't sleep, so it's not so much about the

15:58:21  14   addiction as to my ability to interact, I was a little bit
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15:58:27  15   dazed.

15:58:29  16       Q.  You would characterize your alcohol inebriation as

15:58:35  17   "a little dazed"?

15:58:52  18       A.  I was ‐‐ I'm not sure what the right term is ‐‐

15:58:58  19   "spaced out" is informal enough.  Spaced out, dazed and

15:59:08  20   confused.

15:59:17  21       Q.  After you made the wire transfers to the Wynn how

15:59:26  22   much did you continue to gamble after those transfers were

15:59:31  23   completed?

15:59:35  24       A.  Everything that reached me through the transfers

15:59:38  25   I gambled with.  I left the Wynn with perhaps USD 100.
                                           127
�

15:59:46   1       Q.  So after you obtained ‐‐ after the wire transfers

15:59:52   2   were paid, how much generally do you think you gambled,

16:00:01   3   dollar‐wise?

16:00:06   4       A.  Up to the end of my million and then the money ran

16:00:09   5   out.

16:00:11   6       Q.  Why were you playing on credit after the wire

16:00:16   7   transfers had taken place if you had money at Wynn?

16:00:26   8              MR. ALBREGTS:  Objection to the extent he was ‐‐

16:00:29   9   or knew or was aware he gambled ‐‐
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16:00:34  10       A.  I had no money at the Wynn of my own.  I arrived at

16:00:40  11   the Wynn with nothing.  Then I operated the transfers, then

16:00:45  12   I carried out the transfers.

16:00:47  13   BY MR. SEMENZA:

16:00:47  14       Q.  When the USD 1 million went to or was wired to Wynn

16:00:55  15   didn't you already owe USD 1 million?

16:01:02  16       A.  No.  It is clear from the dates that they increased

16:01:11  17   my credit ‐‐ when the first transfer arrived, USD 400, they

16:01:21  18   increased my credit line to USD 500,000.  Then they gave me

16:01:29  19   a further 100,000, and then from 6 ‐‐ when the 600,000

16:01:34  20   arrived, when that transfer arrived, they increased my

16:01:41  21   credit line to 1 million.  I've just seen it now so it's

16:01:47  22   fresh in my mind.  And I remember that.

16:01:55  23       Q.  So it is your contention that you did not lose USD

16:02:00  24   2 million, as Wynn alleges, you essentially only lost USD

16:02:07  25   1 million?
                                           128
�

16:02:09   1       A.  No, I never thought I had lost USD 2 million.

16:02:11   2   I thought I was gambling with USD 1 million.  I only found

16:02:16   3   out when Pariente told me.

16:02:19   4              MR. SEMENZA:  Okay.  I have nothing further.
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16:02:22   5              MR. ALBREGTS:  Thank you, neither do I.

16:02:57   6   (4:02 p.m.)

16:03:01   7   (Whereupon, the deposition concluded at 4:02 p.m.)

           8

           9

          10

          11

          12

          13

          14

          15

          16

          17

          18

          19

          20

          21

          22

          23

          24

          25
                                           129
�

Page 156

188



WYNNLASVEGASmr.barberaFINALdep

16:03:01   1                     CERTIFICATE OF DEPONENT

16:03:01   2

16:03:01   3   I, MARIO LA BARBERA, hereby certify that I have read the
16:03:01       foregoing pages, numbered 1 through 129, of my deposition of
16:03:01   4   testimony taken in these proceedings on Thursday, June 11,
16:03:01       2015 and, with the exception of the changes listed on the
16:03:01   5   next page and/or corrections, if any, find them to be a true
16:03:01       and accurate transcription thereof.
16:03:01   6

16:03:01   7

16:03:01   8

16:03:01   9

16:03:01  10   Signed:  ........................

16:03:01  11   Name:    MARIO LA BARBERA

16:03:01  12   Date:    ........................

16:03:01  13

16:03:01  14

16:03:01  15

16:03:01  16

16:03:01  17

16:03:01  18

16:03:01  19

16:03:01  20

16:03:01  21

16:03:01  22

16:03:01  23
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          24

          25
                                           130
�

16:03:01   1                  CERTIFICATE OF COURT REPORTER

16:03:01   2

16:03:01   3   I, GEORGIA GOULD, an Accredited Real‐time Reporter, hereby

16:03:01   4   certify that the testimony of the witness MARIO LA BARBERA

16:03:01   5   in the foregoing transcript, numbered pages 1 through 129,

16:03:01   6   taken on this 11th day of June, 2015 was recorded by me in

16:03:01   7   machine shorthand and was thereafter transcribed by me; and

16:03:01   8   that the foregoing transcript is a true and accurate

16:03:01   9   verbatim record of the said testimony.

16:03:01  10

16:03:01  11

16:03:01  12   I further certify that I am not a relative, employee,

16:03:01  13   counsel or financially involved with any of the parties to

16:03:01  14   the within cause, nor am I an employee or relative of any

16:03:01  15   counsel for the parties, nor am I in any way interested in

16:03:01  16   the outcome of the within cause.

16:03:01  17

16:03:01  18
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16:03:01  19   Signed:  ........................

16:03:01  20   Name:    GEORGIA GOULD

16:03:01  21   Date:    ........................

16:03:01  22

          23

          24

          25
                                           131
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16:03:01   1                           ERRATA SHEET

16:03:01   2   Case Name: Wynn Las Vegas
16:03:01       Witness Name: MARIO LA BARBERA
16:03:01   3   Date: 06/11/2015

16:03:01   4   Page/Line           From                To

16:03:01   5   ____/______         __________________  __________________

16:03:01   6   ____/______         __________________  __________________

16:03:01   7   ____/______         __________________  __________________

16:03:01   8   ____/______         __________________  __________________

16:03:01   9   ____/______         __________________  __________________

16:03:01  10   ____/______         __________________  __________________

16:03:01  11   ____/______         __________________  __________________

16:03:01  12   ____/______         __________________  __________________

16:03:01  13   ____/______         __________________  __________________
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16:03:01  14   ____/______         __________________  __________________

16:03:01  15   ____/______         __________________  __________________

16:03:01  16   ____/______         __________________  __________________

16:03:01  17   ____/______         __________________  __________________

16:03:01  18   ____/______         __________________  __________________

16:03:01  19   ____/______         __________________  __________________

16:03:01  20   ____/______         __________________  __________________

16:03:01  21   Subscribed and sworn to before

16:03:01  22   me this 11th day of June, 2015.

16:03:01  23           __________________________

16:03:01  24           MARIO LA BARBERA

          25
                                           132
�
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